
حواشی استفاده از نام استاد شفیعی کدکنی
 در تبلیغات تجاری یک برند؛

 اعتبار ملی
 بازیچه تجارت! 
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تحول درقوه مجریه
حمیدرضا ترقی

یکــی از کارهــای لازمــی کــه در برنامه هــای جنــاب آقــای رئیســی و بعضــی از آقایــان 
بــود، ایــن اســت کــه تحــوّل ایجــاد بشــود در قــوّه ی مجریّــه. تحــوّل در قــوّه ی مجریّه کار 
مهمّــی اســت؛ ایــن تحــوّل یــک نیــاز همیشــگی اســت، همیشــه بایســتی در نظــر باشــد. 

مقــام معظــم رهبــری 1400/6/6
اعتقاد به تحول 

  راه ایجــاد تحــول عبــارت اســت از تشــکیل یــک دولــت معتقــد بــه تحــول و معتقــد بــه 
عنصــر تحول آفریــن، یعنــی عنصــر جــوان نخبــه ی مؤمــن انقلابــی؛ یعنــی شــرطش ایــن 
ــات  ــا همــان خصوصیّ ــود ب اســت کــه مؤمــن باشــد و انقلابــی باشــد؛ وَالّا اگــر جــوان ب
جرئــت و توانایــی و ابتــکار، لکــن ایمــان در او وجــود نداشــت، خــب فایــده ای نــدارد؛ آن 
ــالخورده ها  ــا و س ــر از پیره ــریع تر و تندت ــی س ــط را خیل ــرو، راه غل ــان نی ــا هم ــوان ب ج
خواهــد رفــت؛ اگــر بــا ایمــان نباشــد فایــده ای نــدارد؛ اگــر انقلابــی نباشــد، کشــور را بــه 
ســمت یــک حرکــت تحولــیِ درســت هدایــت نخواهــد کــرد؛ پــس بایســتی، هــم جــوان 
باشــد، هــم مؤمــن باشــد، هــم انقلابــی باشــد؛ یعنــی ایــن عناصــر بایســتی در مجموعــه ی 

دولــت جمــع باشــد. ۲1/0۲/1400
   تاعناصــر دولــت  معتقــد بــه تحــول نباشــند وبــه وضــع موجــود راضــی باشــند تحولــی 

رخ نمیدهد.وتحــول خواهــی نیازمنــد داشــتن
روحیــه انقلابــی اســت کــه در جوانــان تــازه نفــس وجــود داردکــه اگــر ایــن روحیــه بــا 
ایمــان تلفیــق گــردد قــادر بــه تحــول و نــوآوری وبازســازی دســتگاه اجرائــی خواهــد بــود 

هشت دلیل برلزوم تحول 
در کنــار ..پیشــرفتها مــا در جاهایــی عقب ماندگــی داریــم و مشــکلات مزمن شــده داریــم 
کــه ایــن مشــکلات بایســتی حــل بشــود. در حــوزه ی اقتصــاد،  در حــوزه ی عدالــت، بــه 
ــی  ــکلات اساس ــی مش ــیب های اجتماع ــه ی آس ــم؛ در زمین ــکل داری ــدّی مش ــور ج ط
داریــم کــه بعضــی از اینهــا حقیقتــاً بــه صــورت بیمــاری مزمــن هــم درآمــده و نیــاز بــه 
ــن عقب ماندگی هــا وجــود دارد و ناشــی  ــر اینکــه ای راه  حل هــای جــدّی دارد؛ عــلاوه ی ب
از غفلتهــای مــا اســت -یعنــی در طــول زمــان، در طــول ایــن ده هــا ســال، در مــواردی 
ــا  ــدن ب ــه دار ش ــب زاوی ــم موج ــا ه ــی از غرض ورزی ه ــه- بعض ــام گرفت ــی انج غفلتهای
خــطّ انقــلاب و تدریجــاً پشــت کــردن بــه انقــلاب شــده و بنابرایــن ایــن وضعیّــت ایجــاب 

میکنــد کــه مــا بــه فکــر یــک حرکــت تحولــی باشــیم.
ــده.  ــا، بســیاری از ظرفیّتهــا معطّــل مان ــر همیــن غفلتهــای م ــر اث ــر اینهــا ب عــلاوه ی ب
ظرفیّتهــای بســیاری در کشــور وجــود دارد، فرصتهــای بــه معنــای حقیقــی کلمــه فــراوان 
ــه ی  ــن مای ــده و ای ــتفاده مان ــدون اس ــا ب ــه اینه ــت ک ــور هس ــمار در کش ــه بی ش بلک
ــادّی  ــت ع ــک حرک ــا ی ــن مشــکلات را ب ــب ای ــی اســت. خ ــع ملّ ــرای مناف ــارت ب خس
ــی  ــیِ عــادّی کــه در کار اداره ی حکمران ــا ایــن حرکــت معمول نمیشــود برطــرف کــرد، ب
کشــور هســت نمیشــود، یــک حرکــت فوق العــاده لازم اســت، یــک حرکــت جهشــی لازم 
اســت، یــک حرکــت ابتــکاری لازم اســت. بایــد نــوآوری وجــود داشــته باشــد و ایــن کار 
ــرای گام دوّم.  ــرد. ایــن جــزو مســلمّاتِ ایــن دوره ی از انقــلاب اســت ب ــد انجــام بگی بای

۲1/0۲/1400
   رهبــر معظــم انقــلاب هشــت دلیــل را بــرای لــزوم تحــول در گام دوم انقــلاب مــورد 

اشــاره قــرار دادنــد :
ــت  ــاد و عدال ــژه در اقتص ــاله بوی ــت س ــداز بیس ــم ان ــه و چش ــی از برنام ــب ماندگ 1-عق

ــتری گس
۲-عدم حل آسیبهای اجتماعی

3-غفلــت مســئولان از مســائل اساســی )جمعیــت –کادرســازی از جوانــان –نفــوذ دشــمن 
غفلــت از روحیــه جهــادی و ایثــار، غفلــت از تهاجــم فرهنگــی دشــمن، غفلــت از در کمیــن 
بــودن دشــمن، غفلــت از نفــوذ دشــمن در فضــای رســانه ای کشــور، و کم توجهــی نســبت 

ــه حفــظ بیت المــال(  ب
4-غرض ورزیهای دولتها درعدم اجرای سیاستها وبرنامه ها

5-زاویه پیدا کردن حرکت دولتها از خط انقلاب
6-پشــت کــردن بــه انقــلاب در بعضــی دولتهــا وحرکــت آنهــا درمســیر غربگرائــی وغیــر 

انقلابــی شــدن
7- ظرفیتهای معطل مانده داخل بخاطر گرایش به بیرون دردولتها

ــر  ــایه دراث ــای همس ــور ه ــه کش ــادرات ب ــازار ص ــل ب ــا مث ــن فرصته ــن رفت 8- از بی
ــا ــط دولته ــتهای غل سیاس

هدف از تحول
ــه ی  ــت در هم ــادی اس ــی و جه ــت جهش ــک حرک ــاد ی ــول، ایج ــا از تح ــود م   مقص
ــظ  ــه، حف ــور خلاص ــه ط ــور ..و ب ــی کش ــهای حکمران ــور و بخش ــهای اداری کش بخش
و تقویــت اصــول و خطــوط اساســی انقــلاب و نــوآوری در شــیوه ها و روشــها و 

کارکردهــا.۲1/0۲/1400
مــراد از تحــول عبــارت اســت از اینکــه مــا بــه ســمت تقویــت مبانــی انقــلاب و اصــول 
انقــلاب و خطــوط اصلــی انقــلاب حرکــت کنیــم، منتهــا بــا شــیوه های نــو و بــا نــوآوری 

و ابتــکار.
آنچــه کــه مــا در تحــول، مــورد نظرمــان اســت مبــارزه ی بــا فقــر، مبــارزه ی بــا تبعیــض، 
ــی  ــا ب ــارزه ی ب ــی، مب ــا ناامن ــارزه ی ب ــا جهــل، مب ــارزه ی ب ــا بیمــاری، مب ــارزه ی ب مب
قانونــی، مدیریتهــا را بــه ســطح علمــی تــر ارتقــاء دادن، رفتــار شــهروندان را بــه ســطوح 
منضبــط ارتقــاء دادن و انضبــاط اجتماعــی، رشــد امنیــت، رشــد ثــروت ملــی، رشــد علــم، 
رشــد اقتــدار ملــی، رشــد اخــلاق و رشــد عــزت ملــی ا، عشــق بــه معنویــت و ارتبــاط بــا 
خــدا، ســت؛ همــه ی اینهــا در ایــن تحــول و پیشــرفت، بــه معنــای صحیــح دخالــت دارنــد 

و مــا اینهــا را پایــه هــای اصلــی مــی دانیــم. 
حَــوِّل حالنَــا الِــی– احَسَــنِ الحــال؛ تحــول بایســتی مــا را بــه وضــع احَســن برســاند، بــه 
وضــع بهتــر برســاند. احســن الحال بــه نظــر مــا همــان تقویــت خطــوط اصلــی انقــلاب 
و روان شــدن حرکــت بــه ســمت آرمانهــا اســت؛ یعنــی آرمانهــای انقــلاب مثــل عدالــت، 
مثــل اســتقلال، مثــل اســلامی شــدن جامعــه، اینهــا آرمانهــای بــزرگ و اساســی اســت؛ 

بایــد حرکــت بــه ســمت ایــن آرمانهــا آســان بشــود و روان بشــود..۲1/0۲/1400 
الزامات ده گانه ی تحول

از مجمــوع ســخنان رهبــری معظــم انقــلاب در ایــن ســخنرانی 1400/6/6 و خــرداد ســال 
99 ده الــزام را بــرای تحــول میتــوان دریافــت کــرد:

ــاء شــفّافیّت،  ــی، ۲-ارتق ــه : 1-قانون گرای ــه ســمت پیشــرفت، وابســته اســت ب تحــوّل ب
3-انضبــاط مالــی، 4-برطــرف کــردن زمینه هــای فســاد، 5-جلوگیــری از تعــارض 
ــی  ــرد جمع ــتفاده ی از خِ ــا.7- اس ــا و مصوبهّ ه ــال تصمیم ه ــت در اعِم ــع و 6-جدّیّ مناف
8- تکیــه ی بــر عقلانیّــت. 9-اســتفاده از نخبــگان خــارج از دولــت ؛ 10-تحــول صحیــح 
احتیــاج دارد بــه پشــتوانه ی فکــری؛ یعنــی هــر حرکــت بی پشــتوانه ی فکــری را نمیشــود 

تحــول دانســت.

فاجعه قندوز افغانستان، حاصل جهل و تکفیر
سیدمصطفی محقق داماد 

فریادی برای فاجعه دلخراش کشــتار بیرحمانه 
عده ای بیگناه در شهر قندوز افغانستان.

بســم الله الرحمن الرحیــم . ان الذین امنوا ولم 
یلبســوا ایمانهم بظلم اولئــک لهم الامن وهم 

مهتدون 
فاجعه دلخراش کشتار بیرحمانه عده ای بیگناه 
در شــهر قندوز افغانســتان برای تمام اعضای 
تمدن بشری اســفناک و مایه شرمساری است 
ولی بــرای جامعه دینداران دردآورتر و تاســف 

بارتر است:
1- از آن جهت که اینگونه فجایع تحت پوشش 
دیــن و به نام تقرب الــی الله انجام میگیرد آن 
هم بــه نام دینی کــه مومنیــن آن به خدایی 
باوردارندکه عین سلام و رسالت  پیامبرش )ص( 

گسترش رحمت، مهربانی وصلح است . 
۲- در اینکه پشــت پرده و مســبب  اصلی این 
اقدامات جنایتکارانه دســت های ناپاک قدرت 
های سیاســی و تشــنگان قدرت وجــود دارد 
تردیدی نیســت و از اربــاب قدرت فزون طلب 

جز حفظ منافع خود انتظار دیگری نیســت. ولی 
مصیبت آن جاست که مباشرین مستقیم فریب 
خــورده و قربانیان بدبخت ســیه روزگار که با 
انفجار خویشتن موجب به خاک وخون کشیدن 
دیگران می شــوند به انگیزه رسیدن به بهشت 
بریــن زندگی مردم بیگناه را به جهنم ســوزان 
مبدل میســازند. انگیزه ای که با تزریق جهل و 
شستشــوی مغزی توسط تشنگان قدرت فراهم 

گردیده است !!
3- آنچه درتزریق جهل و تســریع این فجایع 

نقش مســتقیم دارد عنصر خطرناکی است بنام 
»تکفیر«! .تکفیر یعنی خودرا واصل به حقیقت 
دانســتن ودیگران غیرموافق خودرا باطل وفاقد 
هرگونه حق حتی حق حیات دانســتن وعلاوه 
انکه خودرا مکلف به سلب حیات ازانان کردن !

3- اینجانــب ضمن انکه خود را ســوگوار این 
فاجعه انســانی می دانم و با تمام  عزیزان افغان 
هم فغانــم با طلب رضوان واســعه الهی برای 
همه به خون خفتگان مظلوم، از بزرگان  جوامع 
دینــی عاجزانه می خواهم کــه به جای معلول 

علت را نشانه بگیرند و برای جلوگیری از تکرار 
این فجایع اســفبار تکفیــر را محکوم و تحمل 
و بردبــاری دینی  و احترام به اندیشــه دیگران 
را توصیــه فرماینــد. ندای ازلــی و ابدی »وما 
ارســلناک الا رحمــة للعالمین)انبیاء/107(«  و 
وحدت خانواده بشــری یعنی مفاد »یاایهالناس 
انــا خلقناکم من ذکر وانثی)حجــرات/13(« را 
تعلیم و آموزش دهند تا رسالت ادیان به جایگاه 
اصلی خود بازگردد. والسلام علیکم ورحمة الله 

وبرکاته.

ولایت

بازهم انفجار تروریستی در دوران کوتاه به قدرت رسیدن طالبان؛
قندهار در خاک و خون

آقای قالیباف مسئول مشکلات کیست؟

روزنامه نشنال:
 اروپا و ایران هنوز درباره زمان ازسرگیری مذاکرات وین به نتیجه نرسیده اند

در نتیجه یک انفجار انتحاری در شــهر قندهار افغانســتان 
حیــن برگزاری نماز جمعه در بزرگترین مســجد متعلق به 
شیعیان در مرکز این ولایت، دهها تن کشته و زخمی شدند.
مقام های محلی به پایگاه طلوع نیوز افغانســتان گفتند،  این 
انفجــار طی امروز جمعه توســط 3 عامل انتحاری صورت 
و بزرگترین مســجد شیعیان در اســتان قندهار در جنوب 

افغانستان را هدف گرفت.
به گفته منابع محلی این انفجار مسجد »فاطمیه« متعلق به 
شیعیان را واقع در ناحیه پلیس شهر قندهار هدف گرفت و 

به هنگام برگزاری نماز جمعه رخ داد.
شاهدان عینی تعداد تلفات این انفجار را بالا تخمین زده اند، 

اما هنوز آمار دقیقی در این زمینه منتشر نشده است.
در همین حال اســکای نیوز به نقــل از برخی منابع محلی 
اعــلام کرد در این انفجار 35 تن کشــته و 70 تن زخمی 

شده اند.
خبرگــزاری المیادین هم بــه نقل از برخی منابع شــمار 

زخمی ها را ۲00 تن اعلام کرده است.
هیچ گروهی مســئولیت این انفجار تروریستی را بر عهده 

نگرفته است.
نیروهــای طالبان پس از انفجار برای بســتن تمام راه های 
منتهی به مســجد شتافتند. سخنگوی وزارت کشور طالبان 
هم گفت برای تحقیقات بیشتر این رویداد یک تیم ویژه به 

محل رویداد اعزام شده است.
 از ســوی دیگر ســازمان ملل در بیانیه ای انفجار انتحاری 

امروز در مسجد قندهار را به شدت محکوم کرد.
این سازمان خواهان مجازات مسئولان انفجار مذکور شد.

هفته گذشــته نیز در جریان انفجاری انتحاری در حسینیه 
»سیدآباد« در منطقه »خان آباد« قندوز در شمال افغانستان 
1۲0 تن کشــته و ۲00 تــن دیگر زخمی شــدند. داعش 
مسئولیت این انفجار را که محکومیت های گسترده ای را به 

دنبال داشت برعهده گرفت.
انفجــار قندوز پس از خروج نیروهای ناتو به رهبری ایالات 

متحده از افغانستان شدیدترین انفجار بود.
وزارت خارجــه درباره توطئه های تفرقه افکنانه دشــمنان 

اسلام در افغانستان هشدار داد
وزارت امور خارجه جمهوری اســلامی ایــران در بیانیه ای 
حمله تروریستی به مسجد فاطمیه)س( در قندهار افغانستان 

را محکوم کرد.
در بیانیه وزارت امور خارجه آمده است:

بسم الله الرحمن الرحیم
انالله و انا الیه راجعون

بار دیگر دســت دشــمنان اســلام و مســلمین از آستین 
تروریست های جنایتکار تکفیری بیرون آمد و جمعی دیگر 
از مردم مظلوم افغانستان را در حال برگزاری نماز جمعه به 

خاک و خون کشید.
وزارت امور خارجه جمهوری اسلامی ایران حمله تروریستی 
کوردلان تکفیری به مســجد فاطمیــه قندهار که موجب 
شهادت و جراحت جمع کثیری از شرکت کنندگان در نماز 

جمعه گردید را به شــدت محکوم نموده و ضمن تسلیت به 
خانواده های محترم شــهداء و مردم عزیز افغانســتان، و با 
آرزوی صبر و اجر برای بازماندگان قربانیان و شفای عاجل 
برای مجروحین این جنایت ضد بشری، بار دیگر نسبت به 
توطئه های تفرقه افکنانه دشمنان امت اسلام هشدار داده 
و بر لزوم وحدت و یکپارچگی شیعه و سنی و نفی خشونت 

و افراطی گری با نام اسلام تاکید می نماید.
این حادثه دلخراش، و حوادث تاســف بار گذشــته از جمله 
حملــه قبلی به نمازگــزاران در قندوز، ضــرورت افزایش 
مراقبت ها و مضاعف نمودن حفاظت از مراکز مذهبی شیعه 
و سنی و سایر تجمعات در افغانستان را بیش از پیش روشن 

می سازد .
جمهوری اســلامی ایران اطمینان دارد خواهران و برادران 
مســلمان ما در افغانستان با همدلی و هم فکری و تشریک 
مساعی با یکدیگر توطئه های تفرقه افکنانه دشمنان خود 

را ناکام خواهند گذاشت.

رئیس مجلس شــورای اســلامی پس از نزدیک به 16 ماه 
ریاست بر پارلمان و حتی با روی کار آمدن دولت نزدیک به 
جناح سیاســی خود همچنان در حال انتقاد از وضع مدیریت 

در کشور است.
ایســنا نوشــت: محمدباقر قالیباف رئیــس مجلس یازدهم 
شــورای اسلامی روز سه شــنبه ۲0 مهر در مراسم اختتامیه 
جایزه ســردار سرلشــکر حاج حســین همدانی اظهار کرد: 
باورهای غلط و مدیران ناکارآمد دو مشــکل اساسی ما در 
کشــورداری است. مشکل پول و نبود امکانات نیست. برای 

این اصول باید وقت و انرژی بگذاریم.
سخنان اخیر قالیباف در حالی مطرح می شود که در این 16 
ماه ریاستش بر پارلمان هم بارها و بارها با چنین سخنانی به 
انتقاد از وضع کشور پرداخته است. در دوران دولت روحانی، 
شــاید به نظر می رسید که انتقادات قالیباف به نوع مدیریت 

دولت دوازدهم بازمی گردد امــا در حالی که بیش از دو ماه 
از روی کار آمدن دولت ســیزدهم به ریاســت سید ابراهیم 
رئیســی می گذرد که اتفاقا دولت نزدیک به جناح سیاســی 
قالیباف هم هســت، انتقادات رئیس مجلس همچنان ادامه 
دارد.به طور مثال رئیس مجلس شــورای اســلامی روز ۲4 
شهریور هم در نشســت افتتاح مرکز نوآوری و خانه خلاق 
قوه مقننه با بیان اینکه عادت ها مانع از تحول در ســاختار 
اداره کشــور می شود، گفت: امروز تورم قانون بیشتر از تورم 

اقتصادی است.
این مواضع و اظهارات قالیباف پرسش هایی را ایجاد می کند:

1. آیا رئیس مجلس به عنوان رئیس قوه مقننه کشور خودش 
نباید به موضوعاتی مثل »تورم قانون« رسیدگی کند؟

۲. روی سخن قالیباف دقیقا با کدام یک از مسئولان کشور 
است و به طور کلی حرف دل اصلی او چیست؟

3. آیا رئیس مجلس که ســال ها خودش در مناصب بالای 
مدیریتی کشــور بوده فکــر نمی کند خــود او هم یکی از 

مسئولان وضع موجود است؟
4. انتقادات قالیباف در دولت روحانی اینگونه برداشت می شد 
که او رویکردی سیاسی به موضوع دارد اما با روی کار آمدن 
دولت نزدیک به جناح او و اتفاقا حضور تعدادی از نزدیکان 
قالیباف در مناصب مدیریتی کشور، آیا این انتقادات به خود 

قالیباف و جناح سیاسی او بازنمی گردد؟
5. آیا ادامه این انتقادات در دولت اصولگرای رئیســی نشان 
از ایجاد شکاف میان بزرگان جناح راست دارد که قالیباف به 

انحای مختلف در حال مطرح کردن آن است؟
6. با یکدســت شــدن همه قوا این انتظار جود داشــت که 
ســران قوا به جای انتقادات پینگ پنگی از پشت تریبون، با 
تعامل بیشتری به حل مشکلات مردم بپردازند ولی با ادامه 

انتقادات وقت و بی وقت قالیباف از وضع مدیریتی کشور آیا 
این نظریه که یکدســت شــدن همه قوا به جای نفع برای 
مردم و کشــور، به اختلافات جدیــدی می انجامد به اثبات 

نمی رسد؟
7. قالیباف در حال مطرح کردن این موضوع اســت که باید 
برای حل مشــکلات وقت و انرژی بگذاریم؛ پس از 16 ماه 
ریاست قالیباف بر مجلس، برآیند حضور او و همفکرانش در 
پارلمــان چه بوده و این وقت و انرژی پس کی قرار اســت 

گذاشته شود؟
8. بهتر نیســت رئیس مجلس و همکارانش به جای تکرار 
مکرر چنین موضوعاتی، به حل ریشه ای این معضل بپردازند 

و تنها به صحبت در پشت تریبون بسنده نکنند؟
9. باید از رئیس مجلس پرســید که مسئول این مشکلات 

مدیریتی چه کسانی هستند؟

یــک روزنامــه اماراتــی بــا اشــاره بــه ســفر معــاون مســئول 
سیاســت خارجــی اتحادیــه اروپــا بــه ایــران دربــاره 
ــن،  ــای توافــق هســته ای در وی ازســرگیری مذاکــرات احی
ــه  ــرد ک ــا مطــرح ک ــه اروپ ــل از ســخنگوی اتحادی ــه نق ب
رایزنی هــا در تهــران دربــاره از ســرگیری مذاکــرات، فعــلا 

ــد. ــه  مانده ان ــی نتیج ب
اماراتــی نشــنال می گویــد، دیــدار مقامــات  روزنامــه 
اتحادیــه اروپــا و ایــران نتوانســته بــه توافــق بــر ســر بــازه 
ــته ای  ــق هس ــای تواف ــرات احی ــرگیری مذاک ــی از س زمان
ــی  در ویــن منجــر شــود امــا دو طــرف طــی روزهــای آت
ــای  ــا رایزنی ه ــت ت ــد داش ــتی خواهن ــل نشس در بروکس

ــد. ــام دهن ــتری انج بیش
پیتــر اســتانو ســخنگوی ســرویس اقــدام خارجــی اتحادیــه 
ــاون  ــورا مع ــه م ــفر انریک ــت: س ــاره گف ــن ب ــا در ای اروپ
مســئول سیاســت خارجــی اتحادیــه اروپــا بــه تهــران کــه 
ریاســت جلســات کمیســیون مشــترک برجــام در شــش دور 
اخیــر مذاکــرات ویــن را نیــز بــر عهــده داشــته اســت، بــر 

»فوریــت از ســرگیری مذاکــرات« تاکیــد داشــت.
ــا گفتــن ایــن کــه »مــا منتظــر پاســخ ایرانی هــا  اســتانو ب
ــد و  ــده ارش ــورل نماین ــوزپ ب ــه ج ــزود ک ــتیم«، اف هس
ــرای  ــا ب ــه اروپ ــی اتحادی ــدام خارج ــرویس اق ــئول س مس
ــه  ــران، ب ــورا در ته ــت م ــا ماموری ــر ب ــی متناظ ماموریت

ــت. ــرده اس ــفر ک ــنگتن س واش
ــود  ــه ســهم خ ــز ب ــورل نی ــوزپ ب ــتانو، »ج ــه اس ــه گفت ب
ــر  ــی بلینکــن، وزی ــا آنتون ــا ب ــه واشــنگتن رفتــه اســت ت ب
ــدار و  ــران دی ــق هســته ای ای ــاره تواف ــکا درب خارجــه آمری

گفت وگــو کنــد«.
او در ایــن بــاره اظهــار کــرد: بایــد منتظــر نتیجــه مذاکــرات 
ــاون سیاســی  ــری مع ــی باق ــزارش ایســنا، عل باشــیم.به گ
ــا  ــات ب ــرا در ملاق ــورمان اخی ــه کش ــور خارج وزارت ام
انریکــه مــورا بــا تاکیــد بــر ایــن کــه ایــران همــواره ثابــت 
ــی  ــه بین الملل ــئول در عرص ــر مس ــک بازیگ ــه ی ــره ک ک
اســت، در حالــی کــه رفتــار طــرف مقابــل نشــان می دهــد 
کــه بــا مســوولیت پذیــری فاصلــه معنــاداری دارد، تصریــح 

کــرد: هــر طــرف کــه مســوولیت پذیــری بیشــتری از خــود 
نشــان دهــد، بــه میــز مذاکــره نزدیکتــر اســت.

ــتیابی  ــران دس ــرای ای ــه ب ــن ک ــه ای ــاره ب ــا اش ــری ب باق
بــه نتایــج ملمــوس در مذاکــرات ویــن موضوعیــت 
ــه  ــدی ک ــرات ج ــرای مذاک ــران ب ــرد: ای ــح ک دارد، تصری
ــد،  ــذی باش ــق کاغ ــه تواف ــی و ن ــق عمل ــه آن تواف نتیج
ــن، موضــوع مذاکــرات  ــر ای همــواره آمــاده اســت.علاوه ب
ــورد  ــات م ــن از موضوع ــته ای در وی ــق هس ــای تواف احی
ــکا  ــر امــور خارجــه آمری ــی بلینکــن وزی گفت وگــوی آنتون
بــا همتایانــش از رژیــم صهیونیســتی، عربســتان ســعودی 
و امــارات متحــده عربــی در چنــد روز اخیــر در واشــنگتن 
ــکا، در  ــه آمری ــی از جمل ــای جهان ــت.قدرت ه ــوده اس ب
ــای  ــون احی ــرات پیرام ــش دور مذاک ــته ش ــای گذش ماه ه
توافــق هســته ای در ویــن را برگــزار کردنــد. ایــن مذاکرات 
میــان ایــران و دیگــر اعضــای کمیســیون مشــترک برجــام 
و بــا حضــور آمریــکا درمحــل مذاکــرات برگــزار شــد. البتــه 
ــکا مذاکــرات مســتقیمی نداشــتند و تنهــا از  ــران و آمری ای

طریــق نماینــدگان دیگــر کشــورهای حاضــر در مذاکــرات 
ــد. ــرار مــی گرفتن ــان مواضــع یکدیگــر ق در جری

ــا پــس از تشــکیل  ــن مذاکــرات ت ــم ای برگــزاری دور هفت
دولــت ســید ابراهیــم رئیســی، رئیــس جمهــور کشــورمان 
ــرات  ــرگیری مذاک ــق از س ــان دقی ــاد. زم ــر افت ــه تاخی ب
بــا  هم زمــان  اخیــرا  ایــران  امــا  نیســت،  مشــخص 
برگــزاری نشســت ســالانه مجمــع عمومــی ســازمان ملــل 
گفتــه کــه ایــن مذاکــرات مــی توانــد در آینــده نزدیــک از 
ــن راســتا پیــش  ــن در ای ــه شــود. مذاکــرات وی ســر گرفت
مــی رود کــه بتوانــد از طریــق اقداماتــی هماهنــگ شــده، 
ــه پایبنــدی  موجــب بازگشــت دوجانبــه آمریــکا و ایــران ب

ــق هســته ای شــود. ــه تواف ــل ب کام
بلینکــن پیش تــر بــا اشــاره بــه ایــن کــه آمریــکا قصــد دارد 
مذاکــرات ویــن از ســرگرفته شــوند و بازگشــتی دوجانبــه با 
ایــران بــه پایبنــدی بــه توافــق میســر شــود، مطــرح کــرده 
بــود فرصــت بــه نتیجــه رســاندن مذاکــرات و از ســرگیری 

پایبنــدی نامحــدود نیســت.

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز  
برای پیک موتوری ها،باربری ها 

و شرکت های خدماتی

با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6
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تخریب 96 سازه غیرمجاز در اراضی کشاورزی خراسان شمالی 
مدیر امور اراضـــی ســازمان جهاد کشاورزی 
خراسان شمالی گفت: 459 فقره ساخت و ساز 
غیرمجاز در نیمه نخســت امسال در زمین های 
کشاورزی استان شناسایی و نسبت به تخریب 

و برچیدن 96 فقره آن اقدام شد.
به گــزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل 
از ایرنــا، محمدباقر منتظری بــا بیان اینکه در 
این مدت 105 مورد اخطاریــه برای متخلفان 
صادر شده اســت اظهار داشت: همچنین 5۲6 
مورد تخلف ســاخت و ساز غیر مجاز در اراضی 

کشاورزی نیز به مراجع قضایی معرفی شد.
مدیر امور اراضـــی ســازمان جهاد کشاورزی 
خراسان شــمالی مســاحت تغییر کاربری غیر 

مجاز شناسایی شده را 3.8 هکتار عنوان کرد.
منتظری 130 مورد ثبــت و بارگذاری دعاوی 
کیفری در ســامانه جامع حقوقی سازمان امور 
اراضی کشور و سه مورد واگذاری امور به بخش 
خصوصی را از دیگر اقدامات انجام شده در این 

مدت عنوان کرد.
 مدیر امور اراضـــی ســازمان جهاد کشاورزی 
خراســان شــمالی با بیان اینکه در زمینه حفظ 
اراضی کشــاورزی در ســطح شهرستان های 
اســتان اقدامات خوبی انجام  شده است، افزود: 
حفاظــت از اراضی یک وظیفــه قانونی و ملی 
محســوب می شــود لذا همه باید برای حفظ 
اراضی کشاورزی تلاش کنند و مشارکت مردم 

در این زمینه بسیار حائز اهمیت است.
منتظری اظهار داشت: اطلاع رسانی و فرهنگ 
ســازی در زمینه حفظ کاربری و جلوگیری از 
خرد شدن اراضی کشاورزی یکی از موضوعات 

مهم و مورد توجه این مدیریت است.
مدیر امور اراضـــی ســازمان جهاد کشاورزی 
خراســان شــمالی افزود: ســامانه 131 آماده 
دریافــت گزارش هــای مردمی دربــاره تغییر 
کاربــری اراضی زراعی و باغ ها، تفکیک و خرد 
کردن زمین های کشاورزی، تصرفات غیرمجاز 

و زمین خواری، شناسایی اراضی کشاورزی رها 
شــده، بایر و موات، استفاده غیرمجاز از اراضی 
واگذار شده ملی و دولتی، تخلفات، پیشنهادها و 
انتقادات در حوزه امور اراضی و ارائه مشاوره در 

مسایل امور اراضی است.
وی در خصوص واگذاری و توســعه اراضی نیز 
گفــت: ۲3.58 هکتار از اراضی ملی برای طرح 
های کشــاورزی و غیر کشاورزی به تعداد 30 
نفر از افــراد حقیقی و حقوقی در این اســتان 
واگذار شد.منتظری گفت: یک مورد واگذاری در 
قالب شــورای هیات هفت نفره واگذاری جهت 
توسعه باغات وبرای ایجاد توتستان به مساحت 

49 هکتار نیز انجام شد.
وی حفــظ کاربری اراضی زراعی و باغی تاکید 
کرد و افزود: در قالب گشــت های 75 هکتار از 

سطح اراضی کشاورزی پایش شد.
وی اظهار داشــت: 81 هــزار و ۲۲6 متر مربع 
شامل 199 مورد درخواست تغییر کاربری داده 

شده است که در این خصوص کمیسیون هایی 
برگزار شده است.

اســتان خراســان شــمالی با 344 هزار هکتار 
عرصه کشاورزی،  که 11 درصد گستره استان 

را شــامل می شــود 8۲ هزار بهره بردار دارد و 
بــه طور میانگین هر کشــاورز تنها 3.5 هکتار 
 زمین برای کشــت و کار دارد که البته یکپارچه

 نیست.

کاهش هزینه  درمان در دستور کار دولت
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در نشست کمیسیون بهداشت مجلس اعلام کرد: کاهش هزینه  درمان 44 

میلیون نفر بیمه شده تامین اجتماعی در دستور کار این وزارتخانه قرار دارد.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از مرکز روابط عمومی واطلاع رسانی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، »حجت الله عبدالملکی« در نشست کمیسیون بهداشت و درمان مجلس اظهار داشت: کاهش 
هزینه های بهداشت و درمان در دستور کار است تا بتوانیم مستقل از نظام عمومی بهداشت و درمان کشور، 
هزینه  درمان را برای 44 میلیون نفر کاهش دهیم؛ همچنین در موضوع فرهنگ سلامت ورود کردیم زیرا 

تمرکز بر فرهنگ سلامت، کاهش هزینه های درمان را در پی خواهد داشت.
وی با تأکید بر اینکه تعامل با مجلس برای ما بسیار اهمیت دارد، گفت: ارتباطاتمان را با مجلس افزایش 

خواهیم داد و مطالبات نمایندگان در حوزه انتخابیه را رسیدگی خواهیم کرد.
وی ادامه داد: اینکه جلســات تخصصی موضوعی در مورد نظام بیمه ای، شســتا و ســرمایه گذاری ها و 
بهداشــت و درمان را در کمیسیون بهداشــت و درمان داشته باشیم اقدامی موثر است و در جلسه معارفه 
موســوی مدیرعامل تامین اجتماعی تأکید کردیم که شســتا متعلق به تأمین اجتماعی است و باید با آن 
هماهنگ باشــد و نیاز نیست خود را زیرمجموعه وزیر بداند و تأکید کردیم تا زمانی که مدیرعامل تأمین 

اجتماعی منصوب نشده وارد کار شستا نشویم و مدیرعامل باید رئیس شستا را تعیین کند.
عبدالملکی با یادآوری اینکه چهار راهبرد را در حوزه بهداشت و درمان در تأمین اجتماعی پیگیری می کنیم 
و برنامه های تفصیلی آن را در نشست های آینده ارائه خواهیم کرد، گفت: عدالت در ارائه خدمات بهداشتی 
را مورد توجه قرار دادیم و همچنین ســه محور در حوزه عدالت در خدمات را پیگیری خواهیم کرد و باید 
بستر مناسب برای خدمات رسانی را فراهم کنیم؛ یکی از برنامه ها این است که پروژه هایی که شروع شده 

و نیمه کاره رها شده را به سرعت تکمیل کنیم.
وی افزود: به قول های مســئولان ســابق عمل خواهیم کرد، در حال حاضر با عدالت فاصله زیادی داریم 
و طی ســه ماه آینده شــاخص  عدالت در ارائه خدمات بهداشتی و درمانی را ارائه خواهیم کرد و 6 ماه بعد 
شاخص را محاسبه خواهیم کرد تا ببینیم که به سمت بهتر شدن عدالت در خدمات درمانی رفته ایم یا نه؟  

بررسی راهکارهای وام
 ۴۰۰ میلیون تومانی مسکن 

وزیر راه و شهرسازی از پیشنهاد پرداخت وام 400میلیون تومانی ارزان قیمت در قانون جهش تولید مسکن 
خبر داد و گفت: به دنبال تغییراتی در فرم »ج« هستیم.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از خبرگزاری تسنیم، رستم قاسمی با ابراز این که »تعهد کرده ایم 
سالانه یک میلیون مسکن بسازیم«، اظهار کرد: خیلی ها فکر می کنند که این کار شدنی نیست، اما حتماً 
شــدنی است. اکنون ســالی 300 تا 350 هزار واحد مسکونی در کشور ساخته می شود، این بخشی از نیاز 
کشــور است. بخشــی از این نیاز در روستاهای کشور است و بنیاد مسکن برای رفع آن تعهد دارد. بخش 

باقی مانده را ما باید بسازیم.
وی خبری خوش به مردم داد و گفت: در قانون جهش تولید مسکن برای دهک های یک تا 5 زمین مجانی 
اســت و قطعاً این مسئله اجرا می شود. قانون جهش تولید مسکن قانون بسیار خوبی است، اما الحاقیه ای 
نیاز اســت که یا به عنوان متمم قانون یا قانون بودجه 1401 به مجلس ارائه خواهد شد. این قانون امکان 

مسکن دار شدن مردم را فراهم کرده است.
قاســمی افزود: نباید برای ســاخت مسکن در استان ســقف تعیین کنیم. عددی که تعیین می شود، نیاز 
مردم است. هرچقدر مردم نیاز داشته باشند باید مسکن بسازیم. اگر بخواهیم به برنامه زمان بندی برسیم، 
باید احداث ۲میلیون واحد مســکونی را شــروع کنیم چون ساخت مسکن یک سال و نیم تا ۲ سال طول 
می کشد. حدود 600 هزار واحد مسکونی را مردم می سازند و حدود 1.4میلیون واحد مسکونی باید از سوی 

ما ساخته شود.
وی با یادآوری اینکه »در قانون به ما اجازه داده شده است که از زمین های متعلق به راه و شهرسازی در 
درون و برون شهرها استفاده کنیم«، گفت: زمین هایی که در مجاورت شهرها هستند  الحاق شده در نظر 
گرفته می شود و ثبت نام برای احداث واحد مسکونی در این زمین ها شروع خواهد شد. زمین های متعلق به 
دستگاه های دولتی و عمومی نیز باید شناسایی شوند. دستگاه ها موظفند این زمین ها را در اختیار بگذارند و 
اگر این کار را نکنند ظرف دو ماه اداره ثبت مالکیت این زمین ها را به وزارت راه و شهرسازی منتقل می کند.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه در بعضی شهرها 50 درصد از قیمت مسکن برای زمین است و زمین 
در این طرح مجانی در اختیار مردم قرار می گیرد که جاذبه  بســیار بزرگی است، اضافه کرد: تسهیلات در 
نظر گرفته شده در سال 360هزار میلیارد تومان است و این عدد متناسب با تورم در سال های آتی افزایش 

پیدا می کند.
قاســمی با اعلام اینکه »هفته آینده در شورای عالی پول و اعتبار سقف وام تصویب خواهد شد«، تصریح 
کرد: پیشــنهاد وزارت راه در شهرها تا 400 میلیون تومان و در روستاها تا ۲50 میلیون تومان تسهیلات 
ارزان قیمت است، این مسئله کاملًا محاسبه شده است و از هفته آینده به بانک ها ابلاغ خواهد شد. برای 
اقشار ضعیف هم سود کاهش یافته است و هر سال بازپرداخت افزایش خواهد یافت. دولت به این اقشار از 

طریق صندوقی که پیش بینی می شود، کمک خواهد کرد.

در خواست کمک فنی رئیس بانک مرکزی از 
صندوق بین المللی پول

رئیس کل بانــک مرکزی از مدیر منطقــه ای خاورمیانه صندوق بین المللی درخواســت برخورداری از 
کمک های فنی این نهاد در خصوص پول دیجیتال کرد.

بــه گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقــل از بانک مرکزی، علی صالح آبادی در جلســه مجازی با 
مدیر منطقه ای خاورمیانه صندوق بین المللی پول با اشــاره به کمک های فنی صندوق بین المللی پول به 
کشــورهای عضو به بحث پول دیجیتال پرداخت و گفت: کمک فنی صندوق در این خصوص که پدیده 
نوینی است می تواند در بحث اعمال سیاست های پولی و کنترل و نظارت و کاهش نقش پول نقد در اقتصاد 
مورد استفاده قرار گیرد.رئیس کل بانک مرکزی خواستار استفاده از تجربیات صندوق بین المللی پول در 
زمینه اســتقلال بانک های مرکزی شد و افزود: استفاده از تجربیات استقلال بانک های مرکزی می تواند 
نقش مهمی در حداکثرسازی اثرگذاری سیاست های بانک مرکزی در اقتصاد را ایفا کند.بهره مندی از نحوه 
به کارگیری سیاســت های ارتباط جمعی و مدیریت افکار عمومی سومین موضوع کمک فنی رئیس کل 

بانک مرکزی از مدیر منطقه ای خاورمیانه صندوق بود.
وی اضافه کرد: نحوه تعامل بانک مرکزی با افکار عمومی در اجرایی کردن سیاســت های پولی و بانکی 
حائز اهمیت است بنابراین بازتعریف و نحوه تعامل و مواجهه با افکار عمومی بر اساس تجربیات کشورهای 

موفق عضو صندوق بین المللی پول می تواند برای سایر اعضا مفید باشد.
صالح آبادی در ادامه به آسیب اقتصادی از بیماری کرونا اشاره کرد و گفت: تلاش برای اجرای اقدامات و 

سیاست های مورد نیاز به منظور محدود کردن اثرات پاندمی در دستور کار قرار دارد.
وی با انتقاد از عدم پرداخت تســهیلات ابزار تأمین مالی سریع )RFI( برای واردات واکسن کرونا به دلیل 
فشــارهای غیرمنطقی آمریکا خواستار تأمین مالی برای واردات اقلام پزشکی شد و تاکید کرد: کمک به 

کاهش تنگناهای پیش روی شرکت ها و خانوارها لازم است مورد توجه قرار گیرد.
رئیس کل بانک مرکزی در این جلسه ارسال هر چه سریع تر پرونده ایران به هیئت مدیره صندوق برای 
تصویب پرداخت وام مانند روال معمول برای ســایر کشورها را از مدیر خاورمیانه صندوق بین المللی پول 
خواستار شد.صالح آبادی با بیان اینکه ایران از طرح تأسیس صندوق انطباق و تثبیت )RST( برای کمک 
مالی به کشــورها با درآمد کم و کشورهای نیازمند با درآمد متوسط استقبال می کند، افزود: اطمینان دارم 
این صندوق به منظور پوشش نیازهای کشورهای متقاضی برای مدیریت اقتصاد و مشکلات پیش آمده از 

بیماری کرونا کارا و مفید خواهد بود.
وی با تاکید بر تلاش برای ایجاد شفافیت بیشتر درباره نحوه استفاده از منابع صندوق خاطرنشان کرد: منابع 

استفاده نشده از کشورهای غنی به کشورهای ضعیف و نیازمند باید اجرایی و عملیاتی شود.
در این جلسه رئیس خاورمیانه ای صندوق بین المللی پول با اشاره به سخت شدن شرایط اقتصادی به دلیل 
پاندمی کرونا گفت: شناخت اولویت های شما، چگونگی کمک صندوق بین المللی پول و کمک به دولت ها 

در تسریع بهبود اقتصادی تجربیات ارزنده ای برای کشورهای عضو است.
گفتنی است گروه ۲4 صندوق بین المللی پول با قدمت طولانی متشکل از وزرای دارایی و رؤسای بانک 
مرکزی کشــورهای در حال توسعه، از جمله ایران؛ که با ۲4 عضو تشکیل شده بود اکنون ۲8 عضو دارد؛ 
مکان مناسبی برای تبادل نظر کشورهای عضو در زمینه های اقتصادی و تدوین سیاست گذاری های بهینه 
در جهت رشد و اعتلای آنان تلقی می شود. همچنین در قالب این گروه، فرصت همکاری و هم اندیشی با 

سایر سازمان های بین المللی فراهم شده است.
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بازدیدی از واحدهای صنعتی استان؛

راه توسعه، باز و روشن است
از  بـدون تردیـد یکـی 

ی
غر

اص
از 

مهن
س

روی
ر س

دبی

در  مهـم  عوامـل 
ی  ر ا د ه بـر بهر
مناسـب و کامـل از 
صنعتـی  واحدهـای 
در شـهرک ها و نواحی 
تجهیـز  صنعتـی، 
تکمیـل  و
آن هـا  زیرسـاخت های 
حمایـت  همچنیـن  و 
شـهرک هاي  شـرکت 
صنعتـي از ایـن واحدهـا و کارخانجـات 
می  باشـد. چراکـه ارتقـا و بهره بـرداري از 
و  صنعتـي  واحدهـاي  و  کارخانجـات 
افزایـش تولید، نـه تنها به ایجاد اشـتغال 
پایـدار و مطلوبیـت فضـای کسـب و کار 
توسـعه  و  رشـد  بلکـه  می انجامـد، 
اقتصـادی اسـتانی و حتی کشـوری را در 
موجـب  صنعـت  سـازی  بومـی  کنـار 
می گـردد. بنابرایـن حمایـت از تولید باید 
در  دولـت  هـر  اصلـی  رویکرد هـای  از 
بـه  اقتصـادی  اهـداف  تحقـق  مسـیر 
خصـوص اقتصـاد مقاومتی باشـد. در این 
نقدهـای  و  مقایسـات  قطعـا  میـان، 
منصفانـه خبرنـگاران منجـر به توسـعه و 
مجموعـه ای  هـر  اهـداف  پیشـرفت 
می شـود، به همیـن جهت نیـز صبح روز 
سه شـنبه تور رسـانه ای صنعتی از سـوی 
اسـتان  صنعتـی  شـهرک های  شـرکت 
از  بـا حضـور جمعـی  خراسـان رضـوی 
اسـتان  گروهـی  رسـانه های  اصحـاب 
برگـزار شـد و خبرنـگاران از تعـدادی از 
و  فیـروزه  نیشـابور،  صنعتـی  واحدهـای 
زبرخـان بازدیـد کـرده و با رونـد تولید و 
چالش هـای آن هـا در ایـن پروسـه آشـنا 

شدند.
بـد نیسـت اشـاره ای داشـته باشـیم کـه 
نیشـابور بـا دارا بـودن چنـد صـد واحـد 
صنایـع  و  متوسـط  و  کوچـک  صنعتـی 
بزرگـی ماننـد فولاد و نیـروگاه، به عنوان 
قطب صنعتی شـرق کشـور مطرح اسـت 
کشـور  شـرق  در  ویـژه ای  جایـگاه  و 
دارد. نتیجـه ایـن بازدیـد یـک روزه نیـز 
بـر آن اسـت کـه هرچنـد، مدتـی اسـت 
کـه صنایـع رونـق کافـی ندارنـد و هنوز 
رکـود تمـام نشـده امـا با رفع مشـکلات 
و چالش هـا و عـادی شـدن شـرایط، این 
حجـم صنعـت می توانـد کمـک زیـادی 
بـه اشـتغال و اقتصـاد کنـد؛ چراکـه راه 

توسـعه، بـاز و روشـن اسـت.
رقابتی شدن بازار تولید لوازم خانگی 

منجر به افزایش کیفیت است
هیئـت  رئیـس  بازدیـد  ایـن  ابتـدای  در 
مدیـره کارخانـه تولید لوازم خانگـی کِلوِِر 
کـه تولیداتـی در حـوزه یخچال، ماشـین 
ماشـین  و  اتومـات  تمـام  لباسشـویی 
واحـد  ایـن  گفـت:  دارد،  ظرفشـویی 

تولیـدی بـا اینکـه مجموعـه ای نوپـا در 
حـوزه لـوازم خانگـی بـه حسـاب می آید، 
امـا در همیـن مـدت کوتـاه توانسـته بـا 
تکیـه بـر دانـش فنـی مهندسـین جـوان 
اسـتان و کشـورمان تولیداتـی در حـد و 

انـدازه کلاس جهانـی تولیـد نمایـد.
ایـن  بـر  تاکیـد  مهنـدس جلالـی ضمـن 
بسـیاری  »موفقیت هـای  کـه  موضـوع 
ایـن  نصیـب  گذشـته  سـال   7 مـدت  در 
بیـان  اسـت«  شـده  تولیـدی  مجموعـه 
کـرد: در 3 سـال اخیـر بـا رقابتـی شـدن 
بـازار تولیـد لـوازم خانگـی کیفیـت لـوازم 
خانگـی داخلی بسـیار بالا رفتـه به گونه ای 
کـه در حـال حاضـر کیفیـت بسـیاری از 
آنهـا بـا لـوازم خانگی تولیـد خـارج رقابت 
می کنـد.وی همچنیـن بـا اشـاره بـه اینکه 
»برخـی قطعـات همچون شـیت ورق بدنه 
محصولاتـی همچـون یخچـال در ایـران 
نشـده  سـازی  بومـی  و  نمی شـود  تولیـد 
اسـت« در مـورد معضـلات و مشـکلاتی 
خانگـی  لـوازم  تولیـدی  واحدهـای  کـه 
دارنـد اظهـار داشـت: گرچـه بـا روی کار 
آمـدن دولـت جدیـد قـدری از مشـکلاتی 
خصـوص  در  کـه  موضوعاتـی  جملـه  از 
ترخیـص کالا از گمـرکات، تخصیـص ارز 
و مـواردی اینچنیـن کمتر شـده اسـت، اما 
هنـوز هـم بایـد دولت بـه ایـن موضوعات 
توجه بیشـتری داشـته باشـد تا مشـکلات 

تولیدکننـدگان کمتـر و کمتـر شـود.
بومی سازی دانش کره ای توسط 

مهندسین ایرانی
اهالـی رسـانه ای در ادامـه مسـیر از گروه 
نیشـابور  پیشـرو  پـارت  نفیـس  صنعتـی 
بازدیـد داشـتند. حـوزه فعالیت ایـن واحد 
کـن،  سـفت  تسـمه  تولیـد  در  صنعتـی 
هرزگردهـا و دیگـر قطعـات خودروهـای 
سـبک بـود و بـه گفتـه مدیـر مجموعه، 
توسـط  کـره ای  دانـش  بکارگیـری  بـا 
مهندسـین ایرانـی، تولیـد ایـن قطعات را 

بودنـد. کـرده  بومی سـازی 
نایـب رئیس هیئت مدیره شـرکت نفیس 
پـارت بـا اشـاره بـه دشـواری هایی که بر 
سـر راه تولیدکننـدگان وجـود دارد، بیـان 
همچـون  تولیـدی  واحدهـای  در  کـرد: 
ایـن مجموعـه، همـه چیـز حکـم رقابتی 
دارد و مـا محکـوم به پیشـرفت هسـتیم. 
بـرای مثـال مـا از صنعـت قطعه سـازی 
تـا دی مـاه آینـده به تولیـد اولیـن خودرو 
وانـت بار شاسـی دار بعد از وانـت بارهای 
نیسـان و کارا در کشـور خواهیـم رسـید 
کـه موفقیتی چشـمگیر بشـمار مـی رود. 
شـایان ذکـر اسـت نویـد نیکجـو، نیز به 
ماننـد دیگران مدیـران واحدهای صنعتی 
در قسـمتی از صحبت هایـش بـه همـان 
و  ارز  تخصیـص  گمـرکات،  مشـکلات 
همچنیـن مشـکل در تامیـن مـواد اولیـه 

کرد. اشـاره 

لزوم تاسیس کارخانه آرد ذرت در 
نیشابور 

بازدیـد از بزرگترین واحـدی تولیدی تمام 
اتومـات در بخـش تولیـد آرد شهرسـتان 
ایـن  برنامه هـای  از دیگـر  نیـز  نیشـابور 
شـرکت  مدیرعامـل  بـود.  صنعتـی  تـور 
توضیـح  ضمـن  نیشـابور  فیـروزه  آرد 
مراحـل مختلـف تولیـد آرد در کارخانـه، 
بیـان کـرد: بـه جز مقطعـی کوتـاه که در 
تامیـن گندم مشـکلاتی وجود داشـت، در 
حـال حاضـر مشـکلی بـرای تهیـه گندم 
نداریـم و اداره غلـه همـکاری خوبـی بـا 
مـا دارد، امـا موضـوع ایـن اسـت کـه از 
سـال 98 تاکنـون حـق آسـیابانی کـه به 
مـا پرداخت می شـد، انجام نشـده اسـت.

بخـش  در  همچنیـن  آبـادی  عبدالـه 
دیگـری از صحبت هـای خـود بـا اشـاره 
به نیـاز و لزوم تاسـیس کارخانه آرد ذرت 
در نیشـابور، همکاری مسـئولین ذی ربط 

اسـتانی را خواسـتار شـد.
مجموعه ای با اشتغال برای 180نفر 

نیروی کار مستقیم
در  پـروژه  از  نیـز  ادامـه  در  خبرنـگاران 
نیشـابور  خیـام  فـولاد  احـداث  حـال 
دیـدن کردنـد. پـروژه ای کـه بـا احـداث 
آن تولیـد فـولاد در ایـن شـهر افزایـش 
خواهـد یافـت. مدیـر ایـن پـروژه ای کـه 
بـود  سـوله  سـاخت  مراحـل  در  هنـوز 
در گفتگـو بـا خبرنـگاران مطـرح کـرد: 
حـدود  حاضـر  حـال  در  مجموعـه  ایـن 
65 درصـد پیشـرفت فیزیکـی داشـته و 
امیـدوار هسـتیم کـه ایـن واحـد تولیدی 
بـا ظرفیـت 500هزارتن را مطابـق برنانه 
سـال  اول  ماهـه  سـه  در  بنـدی  زمـان 
برسـیم  بهره بـرداری  بـه  شـروع   1401
.در حـال حاضـر نیز نیرویی بالـغ بر 140 
نفـر نیـروی مسـتقیم در سـایت مشـغول 
بـه کار هسـتند که پیـش بینـی می کنیم 
بـا شـروع کار عملیـات نصـب در دوران 
سـاخت بـه 300 نفـر برسـد. همچنیـن 
اشـتغالزایی  مـا در خصـوص  پیش بینـی 
بهره بـرداری  از  پـس  مجموعـه  ایـن 
بـرای 180نفر مسـتقیم و 5برابـر آن غیر 
مسـتقیم اسـت. چراکه پـس از راه اندازی 
از ایـن واحـد روزانـه ۲هزار تـن محصول 
خروجـی خواهیـم داشـت و بـه عبارتـی 
روزانـه ۲00تریلی ورود و خـروج خوراک 

و محصـول خواهیـم داشـت. 
فولاد نیشابور و سیستم بازچرخانی 

آب!
وی بـا اشـاره بـه چالش هـای مجموعـه 
گفـت:  خیـام  فـولاد  سـاخت  حـال  در 
خـورده   91 سـال  پـروژه  ایـن  اسـتارت 
درگیـر  مرحلـه  دو  در  پـروژه  و  بـود 
تحریم هـا شـد کـه باعـث توقـف کامـل 
روی  کرونـا  همچنیـن  شـد.  عملیـات 
مـا  و  سـازنده  شـرکت های  کار  رونـد 

تاثیـر داشـت. البتـه کـه بازویـی بـه نـام 
همـواره  صنعتـی  شـهرک های  شـرکت 
در کنـار مـا حضـور داشـت و تـا حدودی 
زیـر سـاخت ها را بـرای مـا مهیا کـرده و 
تعامـل خوبـی میـان شـرکت های موجود 
شـهرک های  شـرکت  بـا  مجموعـه  در 

صنعتـی برقـرار شـد.
کـه  پرسـش  ایـن  بـه  پاسـخ  در  وی 
»فولادسـازی جـزو صنایـع بـا مصـرف 
آب زیـاد اسـت و در ایـن خصـوص چـه 
تمهیداتی اندیشـیده شـده تـا از هدررفت 
آب جلوگیـری بـه عمل آیـد؟« بیان کرد: 
تکنولـوژی کـه در این مجموعه اسـتفاده 
شـده جـزو تکنولـوژی روز دنیـا اسـت و 
مصـرف آب بـه نسـبت موارد مشـابه 15 
سـال پیش بشـدت کـم و مدیریت شـده 
اسـت. چراکـه سیسـتم بازچرخوانـی آب 
راه انـدازی می شـود و مصـرف آب را بـه 
حداقـل می رسـاند و دور ریـز نخواهنـد 
داشـت و آب مصرفـی را مجـدد به چرخه 

تولیـد بـاز می گردانـد.
شناسایی واحدهای صنعتی راکد استان

مدیرعامـل  بازدیدهـا  ایـن  حاشـیه  در 
شـرکت شـهرک های صنعتـی خراسـان 
رضـوی در نشسـتی با خبرنـگاران گفت: 
سـال گذشـته با کمک بسـیج مهندسـین 
پایـش  و  شناسـایی،  رضـا)ع(  امـام 
واحدهـای راکـد و نیمـه فعال در اسـتان 
شـروع شـد کـه امسـال 80 درصـد ایـن 
طـرح انجام شـده اسـت.علی بهرامی زاده 
افـزود: در قالـب این طـرح 105 واحد که 
بـا کمبـود نقدینگی و جذب سـرمایه گذار 
روبـرو بودنـد به چرخـه تولید بازگشـت و 
امسـال هـم این طرح از سـه هفتـه قبل 
شـروع شـد و 304 واحد در شـهرک های 
از  خـارج  در  واحـد   5۲3 و  صنعتـی 
و  شـد  شناسـایی  شـهرک های صنعتـی 
از طریـق بسـیج مهندسـین و مشـاورین 
کسـب وکار در حـال پیگیری اسـت و 80 
درصـد ایـن طـرح انجام و آسیب شناسـی 
شـده اسـت.وی با تاکیـد بر اینکـه »روز 
گذشـته بـا امضـای یـک مـدل توافقـی 
بیـن وزارت نیـرو و صمت ایجـاد نیروگاه 
خورشـیدی در شـهرک های صنعتـی در 
دسـتور کار قـرار گرفـت« مطـرح کـرد: 
در ایـن راسـتا شـهرک فنـاوری صنایـع 
غذایـی و بیوتکنولـوژی مشـهد پایلـوت 

اجـرای ایـن طـرح می شـود.
شناسایی شرکت های توانمند در حوزه 

تولید برق
مدیرعامـل شـرکت شـهرک های صنعتی 
خراسـان رضـوی بـا اشـاره به اینکـه »از 
همـکاری  بـا  قبـل شـرکت  مـاه  چهـار 
اقـدام  اسـتان  صنایـع  مدیـران  انجمـن 
در  توانمنـد  شـرکت های  شناسـایی  بـه 
حـوزه تولیـد بـرق کردنـد« عنـوان کرد: 
دانشـگاه  در  دانش بنیـان  شـرکت  یـک 

بـه  را  جامعـی  طـرح  مشـهد  فردوسـی 
در  خورشـید  نیـروگاه  ایجـاد  منظـور 
شـهرک  های صنعتـی با مشـارکت بخش 

خصوصـی تدویـن کـرد.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه ایـن طـرح بـه 
صنایـع  شـهرک  در  پایلـوت  صـورت 
کل  در  سـپس  و  اجـرا  مشـهد  غذایـی 
اجرایـی  کشـور  صنعتـی  شـهرک های 
می شـود، تصریـح کـرد: در حـوزه تامیـن 
بـرق در شـهرک های صنعتـی قوچان ۲، 
شـهرک صنعتـی مشـهد پنـج، شـهرک 
صنعتـی کلات، شـهرک صنعتـی گناباد، 
ناحیـه صنعتـی داورزن و میان جلگـه بـا 
مشـکلات جـدی روبـرو بودیـم و بـرای 
حـل ایـن  مشـکل قـرار بـر ایـن شـد در 
قالـب یـک مـدل مشـارکتی 40 درصـد 
هزینه هـای انتقـال توسـط شـرکت بـرق 
توسـط  درصـد   45 اسـتان،  منطقـه ای 
طریـق  از  مابقـی  و  صنعتـی  شـهرک 
اعتبـارات اسـتانی تامین شـود و شـرکت 
پیمانـکار  انتخـاب  بـه  هم نسـبت  بـرق 
تامیـن  ترتیـب  بدیـن  و  می کنـد  اقـدام 
بـرق تـا پایـان 1401 انجـام  می شـود.

بهرامـی زاده خاطرنشـان کـرد: در حـال 
حاضـر ۲9شـهرک و ۲1 ناحیـه صنعتـی 
مصوب در اسـتان  خراسـان رضوی وجود 
دارد کـه از ایـن تعـداد ۲6 شـهرک و 14 
ناحیـه فعال اسـت و مراحـل تملک چهار 
ناحیـه صنعتـی دیگر نیـز در حـال انجام 
اسـت.وی بـا بیـان اینکه ایجاد و توسـعه 
زیرسـاخت ها اولویت اسـتراتژیک شرکت 
شـهرک های صنعتـی اسـت اعـلام کرد: 
بـرای صنایـع آب بـر مدلـی بـرای تامین 
آب از پسـاب تصفیه خانه هـا در شـهرک 
صنعتـی خیام شـروع شـده و همین مدل 
در شـهرک صنعتـی مشـهد پنـج مـورد 

اسـتفاده قـرار می گیـرد.
پایش در جهت بازگردانی 51واحد 

تعطیل 
در پایـان ایـن نشسـت نیز مدیر شـرکت 
شـهرک های صنعتی نیشـابور، فیـروزه و 
زبرخـان گفـت: در شـهرک  های صنعتـی 
خیـام و عطـار و نواحـی صنعتـی کمـال  
و میان جلگـه بـه ترتیـب از 306 قـرارداد 
199 واحـد، از 41 قـرارداد هشـت واحـد، 
از 43 قـرارداد 11واحـد و از ۲7 قـرارداد 
هفـت واحـد فعـال اسـت و در نیشـابور، 
فیـروزه و زبرخان 51 واحـد تعطیل وجود 
دارد کـه درحـال پایش بـرای بازگرداندن 

ایـن واحدهـا به چرخـه تولید هسـتیم.
ناحیـه  طـرح  افـزود:  سـراج  حسـین 
احتمـال  علـت  بـه  طاغنکـوه  صنعتـی 
وقـوع سـیل و قـرار گرفتـن در مسـیل 
لغو شـد و بـه گرماب انتقـال یافت. ولی 
در آنجـا همـه به دلیـل ارتقـای گرماب 
بـه شـهر فاصله شـهرک صنعتـی از آن 

بایـد افزایـش یابـد.
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 چرایی معطلی ۴ ساله معدن کاران
 خراسان شمالی

جمع آوری اطلاعات هوایی از معادن خراســان شمالی شهریور 96 آغاز شد و در سال 97 به پایان 
رســید اما نتایج این نقشــه برداری هوایی هنوز در اختیار قرار نگرفته و متقاضیان سرمایه گذاری 

بخش معدن استان همچنان معطل آن هستند.
ایرنا نوشت: سازمان زمینشناسی و اکتشافات معدنی کشور از سال 96 ژئوفیزیک هوایی پهنه جنوبی 
خراســان شمالی را با استفاده از بالگرد بر روی هفت هزار کیلومتر مربع از مساحت این استان آغاز 
کرد و به انجام رســاند اما تاکنون امکان آزاد سازی و واگذاری محدوده های معدنی به متقاضیان 

فراهم نشده است.
پهنه های مزبور مربوط به شهرســتان های اســفراین، فاروج و جاجرم به ســازمان زمین شناسی 
و اکتشــافات معدنی کشور واگذار شــد که این سازمان نقشــه برداری هوایی و انجام مطالعات و 
پی جویی در این منطقه را به اجرا درآورد اما  بدلیل عدم آزاد ســازی پهنه امکان واگذاری محدوده 

ها فراهم نیست. 
معاون امور صنایع و معادن سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان شمالی در این باره به خبرنگار 
ایرنا اظهار داشت: عملیات ژئوفیزیک هوایی برای شناسایی ظرفیت ها و مناطق امیدبخش معدنی 
جنوب اســتان صورت گرفت و در آن هفت هزار کیلومتر مربع از منطقه شــرق و جنوب استان در 

شهرستان های فاروج، اسفراین و جاجرم نقشه برداری شد.
علــی اصغر رضازاده با بیان اینکه در این زمینه 45 میلیاد ریال اعتبار از منابع ســفر رهبری هزینه 
شــده است، گفت: نتایج اولیه این مطالعات ارائه شده  اما هنوز پهنه آزاد نشده است تا امکان ثبت 

آن فراهم شود.
وی افزود: در این زمینه در سال های اخیر با وزارت صنعت، معدن و تجارت در خصوص آزاد سازی 

پهنه مکاتبه کرده ایم اما هنوز خبری از آزادسازی نیست.
معاون امور صنایع و معادن سازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان شمالی افزود: پهنه های معدنی 

باید آزاد شود اما با توجه به تغییر و تحول دولت فعلا متوقف است.
وی افزود: دو پهنه معدنی در استان مطالعه شده، یکی از پهنه های معدنی در اختیار سازمان زمین 
شناســی و یکی در اختیار ایمیدرو است که برای پیجویی و اکتشاف ذخایر بوکسیت  مطالعه شده، 

البته ایمیدرو نتایج مطالعه را در اختیار قرار داده است.
معاون امور صنایع و معادن ســازمان صنعت، معدن و تجارت خراسان شمالی افزود: سازمان زمین 
شناســی هم مناطق امید بخش را مشخص و معرفی کرده و قرار است محدوده امید بخش دوباره 

مورد مطالعه قرار گیرد تا برای ورود متقاضیان آزاد سازی شود.

مرکز تحقیقات سیاستگذاری سلامت فارس مطرح کرد:

تاثیر واکسیناسیون در کاهش کرونا
مرکز تحقیقات سیاستگذاری سلامت فارس در پی انتشار مطالبی در خصوص اعلام نتایج پژوهش 
مرتبط با میزان کارایی واکســن های مختلف علیه کرونا تاکید کرد: واکسیناسیون در کاهش کرونا 

موثر بود.
ایرنا نوشت: در این بیانیه که نسخه ای از آن جمعه در اختیار ایرنا قرار گرفت، آمده است: مهمترین 
هدف در واکسیناســیون علیه کرونا در جهان، کاهش موارد شدید منجر به بستری و مرگ ناشی از 
بیماری است که در همین نتایج اولیه نیز به خوبی مشخص شده و تقریبا تمامی واکسن های مورد 

مطالعه به این هدف رسیده اند.
دکتر »محســن مقدمی« سرپرســت گروه تحقیقاتی سیاستگذاری سلامت فارس که این بیانیه به 
امضای وی رســبده است، یادآور شد: میزان کارایی واکسن ها با توجه به اپیدمی گونههای مختلف 

ویروس، کاملا متفاوت است و نمی توان در این آنالیز اولیه به طور دقیق با هم مقایسه کرد.
در این بیانیه آمده اســت: واکسیناسیون ســینوفارم در پیک اپیدمی دلتا بوده و بقیه واکسن ها در 
زمان های دیگر تزریق شــده است و به همین دلیل برای مقایسه دقیق تر به آنالیز نهایی به روش 

کوهورت در طی ماه های بعدی نیاز دارد.
مرکز تحقیقات سیاســتگذاری سلامت فارس تصریح کرده است: بر خلاف آنچه برخی شبکه های 
معاند به آن پرداخته اند، انجام واکسیناســیون کشــوری استراتژی بســیار کارآمدی برای مقابله با 
بیماری کووید19 در کشور بوده و نتایج آن را در کاهش قابل ملاحظه موارد شدید منجر به بستری 
و مرگ، علی رغم موج سهمگین واریانت دلتا در کشور شاهد هستیم و همچنین برای قضاوت هر 

پژوهشی باید منتظر داوری علمی مقاله و چاپ آن در مجلات علمی باشیم.

روند بازگشایی مدارس در آبان
طبق اعلام سخنگوی وزارت آموزش و پرورش در امر بازگشایی مدارس تا کنون 85 درصد معلمان 
و حدود 60 درصد دانش آموزان 1۲ تا ساله واکسینه شده اند، بازگشایی مدارس به صورت تدریجی 
و از مناطق روســتایی و کم جمعیت آغاز شــده و انتظار می رود از نیمه دوم آبان ماه نیز با توجه به 
شــرایطی که در کشور حاکم خواهد شد و طی هماهنگی با وزارت بهداشت امر بازگشایی حضوری 

مدارس با فراگیری بیشتری ادامه یابد.
 به گزارش صبح امروز، بر اساس آخرین اطلاعیه وزارت آموزش وپرورش درباره بازگشایی مدارس، 
تا روز بیستم مهر ماه، با ایجاد 4۲7 پایگاه تجمیعی واکسیناسیون ویژه فرهنگیان در سراسر کشور، 

85 درصد معلمان  واکسینه شده اند.
همچنین واکسیناســیون مربیان مهدکودک ها، اســاتید، کارکنان و دانشــجومعلمان دانشگاه های 
فرهنگیان و دانشــگاه تربیت دبیر شــهید رجایــی و تمام کارکنان مرتبط بــا آموزش و پرورش و 
دانش آموزان انجام و بر این اساس قریب به دو میلیون و 500 هزار دُز واکس کرونا در سراسر کشور 

برای افراد مرتبط با امر آموزش تزریق شده است.
ابلاغ دســتورالعمل بازگشایی و بهداشتی مدارس به ادارات کل آموزش و پرورش استانها و نظارت 
بر اجرای دقیق پروتکلهای بهداشــتی، تکمیل چک لیســت بهداشــتی مدارس بر اساس اولویت، 
به عنــوان گام اول ورود به فرآیند آموزش حضوری یا غیرحضوری، بازگشــایی حضوری مدارس 
با اولویت مدارس روســتایی و عشــایری با هر جمعیتی، حتی با تعداد30 نفر دانش آموز، مشروط 
به دریافت مجوز، در نظر گرفتن اولویت آموزشــهای حضوری برای دانشــآموزان  پایه اول ابتدایی 
و دانشــآموزان مهارتی و صدور مجوز بازگشــایی حضوری مدارس، منوط به تکمیل و ارائه چک 
لیســتهای بهداشتی و خودارزیابی مدیران مدارس نیز از دیگر اقدامات وزارت آموزشوپرورش برای 
بازگشایی حضوری مدارس بوده اســت.علیرضا کمرئی، معاون وزیر و سخنگوی وزارت آموزش و 
پرورش در امر بازگشــایی مدارس با بیان اینکه با توجه به هماهنگی کامل صورت گرفته با وزارت 
بهداشت اقدام به بازگشایی حضوری مدارس به صورت تدریجی، برنامهریزی شده و مدیریت شده 

کردیم گفت: 85 درصد معلمان و کارکنان ما واکسینه شدهاند.
وی افزود: همچنین تا روز ۲0 مهرماه، به صورت میانگین 60 درصد دانش آموزان واکسینه شده اند 
که در برخی اســتان ها به 80 درصد هم رســیده و در برخی اســتان ها کمتر بوده است. با توجه به 
اینکه چند روز بیشــتر از این موضوع نمی گذرد، انتظار می رود آمار واکسیناسیون گروه دانش آموزی 

در سنین 1۲ تا 18 سال به تدریج افزایش یابد.
ســخنگوی وزارت آموزش و پرورش در امر بازگشــایی مدارس در پاسخ به اینکه آیا شرط حضور 
دانش آموزان در مدرســه، داشــتن کارت واکسن نیست؟ گفت: شــرایطی که در الگوی بازگشایی 
مدارس پیش بینی شده واکسیناسیون معلمان و سرعت گرفتن واکسیناسیون عمومی در جامعه بوده 
است که ما را به سمت بازگشایی برده، اما با قرار گرفتن این گروه در چرخه واکسیناسیون اطمینان 

و آرامش نسبی بیشتری به وجود آمده، اما جزو شروط بازگشایی حضوری نبوده است.
وی درباره روند بازگشــایی مدارس نیز توضیح داد و گفت: مطابق الگوی طراحی شــده از ابتدای 
مهرماه مناطق روستایی و مدارس کم جمعیت کمتر از 15 نف ر بازگشایی شدند. تا کنون 4.5 میلیون 
دانش آموز در زمره گروهی قرار گرفته اند که می توانستند فعالیت حضوری داشته باشند. از نیمه اول 
آبان ماه نیز براساس همین الگو مدارس کم جمعیت گروه بندی می شوند و فعالیت خود را به صورت 
حضوری آغاز می کنند.کمرئی افزود: انتظار داریم از نیمه دوم آبان ماه نیز با توجه به شرایطی که در 
کشــور حاکم خواهد شد و هماهنگی که با وزارت بهداشت داریم بازگشایی را با فراگیری بیشتری 
شــاهد باشیم. اما در این زمینه تابع سیاست های وزارت بهداشت به عنوان مرجع تخصصی هستیم 
و این امکان برای ما وجود دارد که روند فعالیت حضوری را با توجه به سیاســتهای اعلامی وزارت 

بهداشت کند یا تند کنیم.

خبر

 تولد ۷9۱ کودک از مادران ۱۰ تا ۱۴ ساله در سال جاری
مطابـق بـا آمـار اولیـه شـمار موالید امسـال 
کـه از سـوی سـازمان ثبـت احـوال کشـور 
منتشـر شـده اسـت، از 30 اسـفند 99 تا 16 
مهـر 1400، تعـداد 791 کـودک از مـادران 

10 تـا 14 سـاله متولـد شـده اند.
ایسـنا نوشـت:  مطابـق بـا آمـار اولیه شـمار 
موالیـد سـال 1400 )بـر حسـب سـن مـادر 
در زمـان تولـد( کـه از سـوی سـازمان ثبت 
احـوال کشـور منتشـر شـده، در شـش ماه و 
16 روز نخسـت سـال 1400، تعـداد  791 
کـودک از مـادران 10 تـا 14 سـاله متولـد 
شـده انـد و بـه گفتـه سـازمان ثبـت احوال 
کشـور ایـن ارقـام آمارهـای اولیه هسـتند و 
ممکـن اسـت در بازبینـی هـای آتـی تغییـر 

. کنند
در ایـن میـان، 4۲1 کـودک از مجموع 791 
کـودک متولـد شـده از مـادران 10 تـا 14 
سـاله، پسـر و 370 کودک نیز دختر هسـتند. 
بـا توجه بـه اینکه ایـن آمار بر حسـب گروه 
سـنی مـادر در زمـان تولـد و بـه تفکیـک 
جنسـیت فرزند و اسـتان منتشر شـده است؛ 
تا کنون سیسـتان و بلوچسـتان بـا تولد 1۲7 
پسـر و 1۲1 دختر از مادران 10 تا 14 سـاله 
طـی سـال 1400 در صـدر ایـن آمـار قـرار 

دارد.
پـس از سیسـتان و بلوچسـتان، بـه ترتیـب 
خوزسـتان بـا تولـد 48 پسـر و 44 دختـر، 
خراسـان رضـوی بـا تولـد 36 پسـر و ۲9 
 ۲1 و  پسـر   ۲5 تولـد  بـا  گلسـتان  دختـر، 
دختـر، کرمـان با تولـد ۲3 پسـر و ۲۲ دختر 
و آذربایجـان شـرقی بـا تولد ۲5 پسـر و 10 
دختـر در صـدر آمار کـودکان متولد شـده از 

مـادران 10 تـا 14 سـاله قـرار دارنـد.
در ایـن بیـن امـا خراسـان جنوبـی بـا تولـد 
یـک پسـر، کهگیلویـه و بویـر احمـد و قـم 
هـر کـدام با تولد یـک دختر و ایـلام با تولد 
دو دختـر اسـتانهایی هسـتند کـه کمتریـن 
کـودکان از مـادران 10 تـا 14 سـاله در آنجا 
بـازه  اند.همچنیـن در همیـن  متولـد شـده 
زمانـی )از 30 اسـفند 99 تـا 16 مهر 1400( 
تعـداد 36 هزار و 56۲ کـودک از مادران 15 
تـا 19 سـاله متولد شـده اند کـه از این تعداد 
18 هـزار و 9۲۲ کـودک پسـر و 17 هـزار و 

640 کـودک نیـز دختر هسـتند.
در توضیحاتـی کـه همـراه با جـداول آماری 
در سـایت سـازمان ثبت احوال کشور منتشر 
شـده، آمـده اسـت که سـازمان ثبـت احوال 
بـرای  کاربـران  نیـاز  بـه  توجـه  بـا  کشـور 

دسترسـی بـه شـمار موالیـد و توصیهنامـه 
سـازمان بهداشـت جهانـی و نیـز بـا توجـه 
بـه ضـرورت بهرهبـرداری هـر چـه فزونتـر 
صاحبنظـران از داده هـای پایـگاه اطلاعـات 
جمعیت کشـور، در تلاشـی چنـد ماهه اقدام 

شـمارش  جدول هـای  سـاختار  ایجـاد  بـه 
برپایـه  مـادران  سـن  تفکیـک  بـه  موالیـد 
قبلـی  سـاختار  بـا  آن  جایگزینـی  و  هفتـه 
)برپایـه فصـل( کـرده اسـت و ایـن جـداول 
را بایـد آمارهـای اولیـه دانسـت چراکه تهیه 

»آمارهـای رسـمی نهایـی« با توجـه به بند 
۲58 اصـول و توصیه هایـی بـرای نظام آمار 
حیاتـی )سـازمان ملـل متحـد، ۲013( بـه 
روال گذشـته و بـه صـورت سـالانه انجـام 

 . د میشو

 رییس مرکز تحقیقات ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی:

 »گردش کرونا« و »بروز بیماری« در کشور همچنان بالاست
ویــروس شــناس و رییــس مرکــز تحقیقات 
ویــروس شناســی دانشــگاه علــوم پزشــکی 
شــهید بهشــتی بــا تاکیــد بــر لــزوم برنامــه 
ــرای بازگشــایی ها  ــه ب ــدون عجل ــزی ب ری
ــیون،  ــه واکسیناس ــیدن ب ــرعت بخش و س
هــوش  بــه  بایــد  همچنــان  گفــت: 
باشــیم. در هــر صــورت تــا زمانیکــه 
ــت و درصــد  ــه وضعی ــا ب واکسیناســیون م
ــان  ــد، همچن ــش دهی نرس ــب پوش مناس
خیزهایــی را خواهیــم داشــت. مــا دو پیــک 
ــان  ــم و همچن ــل کردی ســهمگین را تحم
هــم میبینیــم کــه گــردش ویــروس و 
میــزان بــروز بیمــاری در کشــور بالاســت.
ــروز« و  ــح ام ــه »صب ــزارش روزنام ــه گ ب
بــه نقــل از ایســنا، علیرضــا ناجــی دربــاره 
ــور،  ــد 19 در کش ــی کووی ــت اپیدم وضعی
ــک  ــران در پی ــی در ای ــرد: اپیدم ــار ک اظه
ــیده و  ــودش رس ــیبی خ ــه سراش ــم ب پنج
ــتانی و  ــافرت های تابس ــه مس ــدوارم ک امی
ــن  ــد و همچنی ــزار ش ــه برگ ــماتی ک مراس
ــم از  ــایی ها اع ــه در بازگش ــتابزدگی ک ش
مشــاغل، مــدارس، دانشــگاهها و... داریــم، 
ــز  ــک و خی ــا پی ــا ب ــه م ــود ک ــث نش باع

ــویم. ــه ش ــری مواج دیگ
افُت پیک پنجم

وی بــا بیــان اینکــه خطــر خیزهــای 
مجــدد همیشــه وجــود دارد، گفــت: در 
حــال حاضــر مــوارد بیمــاری را در افــرادی 
کــه در مراســم اربعیــن رفتنــد، داریــم 
ــرادی کــه مســافرتهای  ــا در اف ــم ی میبینی
داخلــی یــا خارجــی میرونــد. علیرغــم 
ــت،  ــود داش ــه وج ــدارهایی ک ــه هش هم
ــا  ــود دارد. ب ــائل وج ــن مس ــم ای ــاز ه ب
ــه  ــه ک ــا آنچ ــق نموداره ــال طب ــن ح ای
مشــاهده میشــود، یــک رونــد رو بــه افُتــی 
را در پیــک پنجــم شــاهدیم و رنــگ اکثــر 
مراکــز کشــور هــم از قرمــز بــه نارنجــی و 

ــت. ــده اس ــل ش زرد تبدی
همچنان گردش ویروس در کشور 

بالاست
حــال  ایــن  بــا  کــرد:  تاکیــد  ناجــی 
همچنــان بایــد بــه هــوش باشــیم. در هــر 
صــورت تــا زمانیکــه واکسیناســیون مــا بــه 
ــش دهی  ــب پوش ــد مناس ــت و درص وضعی
ــم  ــی را خواهی ــان خیزهای ــد، همچن نرس
ــه  ــم ب ــا ه ــای دنی ــه ج ــت و در هم داش
همیــن صــورت اســت. بــه هــر حــال مــا 
ــارم  ــک چه ــهمگین را در پی ــک س دو پی

پنجــم تحمــل کردیــم و همچنــان  و 
ــروس در  ــردش وی ــه گ ــم ک ــم میبینی ه
کشــور بالاســت و همچنــان میــزان بــروز 
ــه طــوری  ــاری در کشــور بالاســت. ب بیم
کــه روزانــه 1۲ تــا 13 هــزار مــوارد مثبــت 
شناســایی میکنیــم کــه البتــه ممکــن 
ــد.  ــق نباش ــی دقی ــار خیل ــن آم ــت ای اس
در عیــن حــال همچنــان هــم تعــداد 
ــت. ــر اس ــالای ۲00 نف ــا ب ــتههای م کش
لزوم کاهش موارد مثبت روزانه به زیر 

5000 نفر
مــوارد  تعــداد  تازمانیکــه  گفــت:  وی 
شناســایی روزانــه بــه زیــر چهــار تــا پنــج 
ــالای  ــردش ب ــر نرســد، خطــر گ ــزار نف ه
ویــروس همچنــان وجــود دارد و بــر همین 
ــی  ــر درمان ــات غی ــان اقدام اســاس همچن
بســیار مهــم اســت. انتظــار مــا ایــن بــود 
کــه در زمانیکــه پیــک پنجــم بســیار بــدی 
را تحمــل کردیــم و تعــداد زیــادی ضایعــه 
بــه کشــور وارد شــد، مقــداری دربــاره 
مراســم ها و مســافرت هایی کــه انجــام 
ــود.  ــام ش ــری انج ــر بهت ــود، تدابی می ش
در عیــن حــال دربــاره بازگشــایی مــدارس 
طمانینــه  بــا  بایــد   ... و  دانشــگاه ها  و 

ــم. ــدام کنی ــتری اق بیش
پوشش 70 درصدی واکسیناسیون برای 

دلتا کارا نیست
ناجــی افــزود: در شــرایط فعلــی کــه رونــد 
ورود واکســن مناســب شــده و نســبت 
ــترس  ــتری در دس ــن بیش ــل واکس ــه قب ب
داریــم، بایــد ســعی کنیــم کــه ابتــدا اجــازه 
دهیــم از نظــر درصــد تزریــق واکســن بــه 
جــای مناســبی برســیم، بعــد بــا اطمینــان 
بیشــتری بــرای بازگشــاییها اقــدام کنیــم.
ــورد  ــیون م ــد واکسیناس ــاره درص وی درب
نیــاز بــرای رســیدن بــه ایمنــی جمعــی در 
ــه  ــن اســت ک ــت ای ــت: واقعی ــور، گف کش
ــا  ــدی ب ــون 70 درص ــش واکسیناس پوش
توجــه بــه واریانــت دلتــا دیگر کارا نیســت. 
ــرایت  ــب س ــه ضری ــه اینک ــه ب ــا توج ب
ــش  ــد پوش ــت، درص ــا بالاس ــت دلت واریان
ــت.  ــد اس ــالای 80 درص ــیون ب واکسیناس
ــی  ــه کارای ــوط ب ــب مرب ــر ضری ــال اگ ح
ــاید  ــد، ش ــر بگیری ــم در نظ ــن را ه واکس
ــه ایمنــی جمعــی مناســب  ــرای اینکــه ب ب
برســیم، بایــد نزدیــک بــه 90 درصــد 
ــد.  ــت کنن ــن را دریاف ــا واکس ــه م جامع
بــالای  حداقــل می تــوان گفــت کــه 

ــق  ــد واکســن تزری ــه بای 80 درصــد جامع
ــیم.  ــی برس ــی جمع ــه ایمن ــا ب ــد ت کنن
ــت  ــن معناس ــه ای ــم ب ــوع ه ــن موض ای
ــنی  ــروه س ــف گ ــم در طی ــا ه ــه حتم ک
ــان  ــان، نوجوان بزرگســالان و هــم در جوان
ــیون  ــن واکسیناس ــد در ای ــودکان بای و ک
بــرای  برنامه ریــزی  البتــه  وارد شــوند. 
ــم  ــده و امیدواری ــام ش ــا انج محصــلان م

ــش رود. ــی پی ــه خوب ب
کشورهایی که با پوشش واکسیناسیون 

60 درصدی، به دام دلتا افتادند
ناجــی بــا تاکیــد بــر اینکــه بایــد بــه اعــداد 
ــش  ــه پوش ــدی در زمین ــام 80 درص و ارق
واکسیناســیون نزدیــک شــویم تــا  بتوانیــم 
ــت: کشــورهایی  ــم، گف ــاز کنی ــه را ب جامع
کــه تجربــه پوشــش واکسیناســیون بــالای 
ــه 70 درصــدی  60 درصــدی و نزدیــک ب
داشــتهاند، ماننــد چیــن، انگلســتان و رژیــم 
صهیونیســتی بــا تاکیــد بــر واکسیناســیون 
و  ســال   40 بــالای  ســنی  گــروه  در 
و  زودهنــگام  بازگشــاییهای  همچنیــن 
ــز بســیار  ــدارس و... خی ــاره م ــه درب باعجل
بــدی از دلتــا را در کشورشــان دیدنــد. 
بنابرایــن کشــورهایی کــه فکــر میکنیــم در 
کنتــرل کوویــد موفــق هســتند، ایــن نقطه 
ــت  ــوب اس ــدر خ ــد و چق ــا را دارن ضعفه
ــم و  ــوارد درس بگیری ــن م ــا از ای ــه م ک
مقــداری بــا طمانینــه بیشــتری هــم بــرای 
ــم  ــر و ه ــرعت بالات ــا س ــیون ب واکسیناس

ــم. ــزی کنی ــاییها برنامهری ــرای بازگش ب
وی تاکیــد کــرد: حتــی در کشــورهایی 

واکسیناســیون  بالایــی  درصــد  کــه 
دارنــد.  را  محدودیت هایــی  داشــتند، 
ــم  ــتان علی رغ ــکا و انگلس ــلا در آمری مث
ــداری  ــه را مق ــالا، جامع ــیون ب واکسیناس
ــد.  ــتباه کردن ــی اش ــه نوع ــد و ب ــاز کردن ب
ــی  ــد، برخ ــددا دیدن ــیوع را مج ــی ش وقت
محدودیت هــا را بازگرداندنــد. مــا بایــد 
ــیون  ــالای واکسیناس ــیار ب ــداد بس ــه اع ب
بــا دو دز برســیم و اگــر تــا آن زمــان 
نشــان  خــودش  از  حرکتــی  کوویــد 
ــا  ــم ب ــد، می توانی ــی نکن ــد و تغییرات نده
واکســن وضعیــت را بهتــر کنیــم. هرچقــدر 
ــا  ــه، ب ــق انداخت ــه تعوی واکسیناســیون را ب
ســرعت کــم انجــام دهیــم و مردم نســبت 
بهداشــتی  شــیوه نامه های  رعایــت  بــه 
ــردش  ــط گ ــند، محی ــته باش ــه نداش توج
ویــروس فراهــم اســت و بــا گــردش 
ویــروس احتمــال خطــر تغییــرات بســیاری 
ــام  ــد تم ــود دارد و می توان ــروس وج در وی

تلاش هایمــان را از بیــن ببــرد.
چگونه برای بازگشایی ها برنامهریزی 

کنیم؟
وی در ارزیابــی از بازگشــایی ها در ایــن 
ــرایط  ــه ش ــه ب ــا توج ــی و ب ــع زمان مقط
موجــود، گفــت: در هــر صــورت هــم 
کــودکان، نوجوانــان و محصلیــن مــا و این 
ــروس  ــش وی ــع پخ ــنی از مناب ــروه س گ
هــم محســوب میشــوند. در عیــن حــال بــا 
توجــه بــه ظهــور واریانتهایــی ماننــد دلتــا، 
بیشــتر هــم تحــت تاثیــر قــرار میگیرنــد و 
حتــی ایــن گــروه ســنی بــه بیماری شــدید 
مبتــلا شــده، در بیمارســتانها بســتری 
ــان  ــال مرگومیرش ــی احتم ــوند و حت میش
هــم وجــود دارد. در عیــن حــال اگــر زیــاد 
بــه واکسیناســیون بزرگســالان اصــرار 
ــوش  ــن را فرام ــنی پایی ــروه س ــم و گ کنی
زمینــه  ایــن  در  هــم  مــردم  و  کنیــم 
ــواه  ــند، خ ــته باش ــارکت لازم را نداش مش
ــالا  ــنی ب ــای س ــی در گروهه ــواه وقت ناخ
ــد  ــد، کووی واکسیناســیون را انجــام میدهی
بــه ســمت گروههــای ســنی پایینتــر 
تغییــر مســیر میدهــد. در عیــن حــال 
تصــور رعایــت دقیــق شــیوهنامههای 
بهداشــتی از ســوی کــودکان در فضاهــای 
آموزشــی، مقــداری ســخت اســت. بایــد به 
ایــن مــوارد توجــه شــود و واکسیناســیون 
گــروه ســنی بزرگســال و جــوان بایــد 
ــر  ــای انجــام شــود و اگ ــه صــورت پایاپ ب

ــدام را  ــن اق ــن زودی ای ــه ای ــم ب نمیتوانی
انجــام دهیــم، بایــد مقــداری زمــان دهیــم 
تــا در جامعــه کنتــرل ویــروس اتفــاق 
افتــد. هنــوز هــم روزانــه 1۲ تــا 13 هــزار 
مــوارد مثبــت جدیــد داریــم و حداقــل بایــد 
اقدامــات غیردرمانیمــان تاثیــر بگــذارد، 
مقــداری  و  رود  جلــو  واکسیناســیونمان 
ســرعت گــردش ویــروس کاهــش یابــد و 
ــر  ــال راحتت ــا خی ــرای بازگشــاییها ب بعــد ب

ــم. ــدام کنی اق
چه کنیم که غائله کرونا خاتمه یابد؟

ناجــی بــا بیــان اینکــه فعــلا درصــد 
واکسیناســیون دو دز در کشــور تقریبــا 
دربــاره  اســت،  درصــد   ۲0 از  بیــش 
ضمانــت اجرایــی محدودیت هــای بعــد 
ــت  ــرد: واقعی ــار ک ــیون، اظه از واکسیناس
ــردم را آگاه  ــد م ــا بای ــه م ــت ک ــن اس ای
کــرده و در رعایــت پروتکل هــا آنهــا را 
کمــک کنیــم. در حــال حاضــر در برخــی 
اســتان ها شــیوع  و مــوارد افزایشــی را 
می بینیــم کــه مربــوط بــه ایــن اســت کــه 
ــتی را  ــیوه نامه های بهداش ــوز ش ــردم هن م
ــک  ــد. ماس ــت نمی کنن ــی رعای ــه خوب ب
عــدم  فاصله گــذاری،  رعایــت  زدن، 
و...  و مراســمات  شــرکت در تجمعــات 
ــه  ــورد توج ــد م ــه بای ــت ک ــواردی اس م
ــد  ــت می خواه ــوع جدی ــن موض ــد. ای باش
ــد و  ــا مــردم صحبــت کن ــد ب ــت بای و دول
خــودش هــم در رعایــت ایــن مســائل بــه 
ــه واکسیناســیون  مــردم کمــک کــرده و ب
ــه  ــن غائل ــر ای ــا زودت ــد ت ــرعت بخش س

ــد. ــه یاب خاتم
اقدامــات  اینکــه  البتــه  ادامــه داد:  وی 
ــد  ــود، مانن ــه ش ــه جریم ــر ب ــط منج فق
ــا  ــه خانواده ه ــود ک ــفرها می ش ــن س همی
بــه  و  را می دهیــم  می گوینــد جریمــه 
ــد  ــه بای ــار جریم ــم. در کن ــفر می روی س
ــارت  ــد و نظ ــته باش ــود داش ــت وج قاطعی
شــود. وقتــی اعــلام کردیــم اگــر افــراد بــه 
مناطــق قرمــز ســفر کننــد، یــک میلیــون 
ــم  ــا می بینی ــوند، ام ــه می ش ــان جریم توم
کــه مــردم جریمــه را بــه جــان خریــده و 
ــته  ــلوغی بس ــل ش ــه دلی ــا ب ــام جاده ه تم
ایــن  کــه  می دهــد  نشــان  می شــود، 
اقدامــات و روش، روش درســتی نیســت و 
بایــد تدابیــر دیگــری را در پیــش بگیریــم 
واکسیناســیون  بــه  حــال  عیــن  در  و 

ــیم. ــرعت بخش س

تا زمانیکه 
واکسیناسیون ما به 
وضعیت و درصد مناسب 
پوشش دهی نرسد، 
همچنان خیزهایی را 
خواهیم داشت و در همه 
جای دنیا هم به همین 
صورت است
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فیلمساز ایرانی داور جشنواره ایتالیایی 
شد

میدیا کیاســت فیلمساز و پخش کننده ایرانی داور بیستمین دوره جشنواره بین المللی رجیو 
ایتالیا شد.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایسنا، میدیا کیاست فیلمساز و پخش کننده 
فیلم کوتاه به عنوان یکی از داوران اصلی بیســتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم رجیو 

ایتالیا انتخاب شد.
در بیســتمین دوره جشــنواره بین المللی فیلم رجیو، 3 داور فیلم های کوتاه در سه حوزه 

انیمیشن، داستانی و مستند را داوری می کنند.
میدیا کیاســت فارغ التحصیل از مدرسه ملی سینمای ایران، کارگردان، طراح گرافیک و 
پخش کننده بین المللی فیلم کوتاه است که در رزومه حرفه ای خود آثاری چون فیلم های 

کوتاه »روز موعود«، »عباس کیارستمی« و »دنیای وارونه« را دارد.
»جشنواره بین المللی رجیو« هر ساله با هدف اصلی زمینه سازی برای تحقیقات فرهنگی 
از راه ترویج تولیدات و دانش فیلم کوتاه در جهان برگزار می شود. این جشنواره همچنین 
هر دوره بر موضوعاتی خاص تمرکز دارد و در دوره بیستم خود با موضوع »تغییر« برگزار 

می شود. 
بیســتمین دوره جشنواره بین المللی فیلم رجیو از 1۲ تا 17 آبان ماه 1400 مصادف با 3 تا 

8 نوامبر ۲0۲1 در شهر رجیو امیلیا ایتالیا برگزار خواهد شد.

مستند ایرانی برگزیده جشنواره یاماگاتا 
شد

مســتند »چهره پرداز« به کارگردانی جعفر نجفی موفق به کســب یک جایزه از بخش 
رقابتی موج نو آســیایی هفدهمین دوره جشــنواره بین المللی فیلم های مستند یاماگاتا 

ژاپن شد.
بــه  گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایرنا، این جشــنواره از 15 الی ۲۲ مهرماه 
و در شــرایط خاص به علت گستردگی ویروس کرونا بصورت کاملا آنلاین برگزار شد و 
در نهایت مســتند »چهره پرداز« موفق به کســب جایزه )Exelence( در بخش رقابتی 

جریان نو آسیایی شد. 
این مســتند روایت تلاش های بی وقفه زن جوانی اســت تا در رشــته چهره پردازی در 
دانشگاه مشغول به تحصیل شــود. »چهره پرداز« دومین تجربه کارگردانی جعفر نجفی 
اســت که پیش از این ساخت مستند »آشو« را در کارنامه دارد که موفق به کسب جایزه 

بهترین مستند کودک و نوجوان از جشنواره مستند آمستردام )ایدفا( شد. 
این مستند به تهیه کنندگی ســید شهاب الدین طباطبایی، تنها نماینده سینمای ایران در 
این دوره از جشــنواره بین المللی فیلم مستند یاماگاتای ژاپن بود و با آثاری از کشورهایی 
چون کره جنوبی، چین، فرانســه، میانمار، تایوان، لهســتان، هنگ کنــگ، لبنان، ژاپن، 

مکزیک، پاکستان، افغانستان و هند رقابت کرد. 

نقاشی خودویرانگر بنکسی رکورد زد
نقاشــی »دختری با بادکنک« بنکسی که سه سال پیش در یک حراجی 1.4 میلیون دلار 
فروخته شــده بود، شامگاه پنجشنبه 14 اکتبر در حراجی ســاثبیز لندن ۲5 میلیون دلار 

فروخته شد و گران ترین اثر نامدارترین هنرمند گمنام دنیا لقب گرفت.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از هنر انلاین، »دختری با بادکنک« پس از 
رد شدن بخش زیاد آن از دســتگاه کاغذخردکن کارگذاشته شده در قاب تابلو به »عشق 
در زباله دان« تغییر نام داد. این نقاشــی حالا دیگر معروف امشــب در لندن حدود 5.5 تا 
8.۲ میلیون دلار قیمت گذاری شــده بود اما در پایان ۲5.4 میلیون دلار، بیش از سه برابر 
بیشترین برآورد چکش خورد تا گران ترین اثر گمنام ترین نقاش خیابانی تاریخ لقب بگیرد.
درست سه سال پیش در اکتبر ۲018 »دختری با بادکنک« در ساثبیز لندن کمی بیش از 
یک میلیون دلار به فروش رســید اما بلافاصله پس از خوردن سومین ضربه چکش روی 
میز، ناگهان دستگاه کاغذخردکن روشن شد و دوسوم پایینی تابلو را رشته رشته کرد. همه 
حاضران در ســالن با شــگفتی به صحنه نابود شدن تابلو نگاه می کردند و کاری از دست 
هیچ کس برنمی آمد. بنکسی اندکی بعد روند کار گذاشتن دستگاه کاغذخردکن را در قاب 

»دختری با بادکنک« در صفحه خود با کاربران اینستاگرام به اشتراک گذاشت.
همان زمان اعلام شــد مالک تازه نقاشــی با نام تغییریافته »عشق در زباله دان« آن را با 
خود به خانه برده اســت. کارشناســان بر این باور بودند با وجود نابود شدن بخش اصلی 
نقاشی، »عشق در زباله دان« در حراجی های بعدی به قیمت های بالاتر معامله می شود و 
این پیش بینی پس از فقط سه سال با حدود ۲0 برابر شدن ارزش آن به واقعیت پیوست.
نسخه کاغذی بسیاری از نقاشــی های دیواری بنکسی در حراجی های مهم دنیا فروخته 
شده که »عشق در زباله دان« تازه ترین نمونه آن است. ماه مارس گذشته یک نقاشی که 
بنکســی روی دیوار یک بیمارستان در ستایش کارکنان بخش بهداشت و درمان در زمانه 
کرونا کشــیده بود، در حراجی کریستیز لندن ۲3.۲ میلیون دلار چکش خورد و گران ترین 

اثر بنکسی شد.

سمفونی دهم بتهوون پس از ۲۰۰ سال با 
هوش مصنوعی کامل شد

یک ســال پس از ۲50 ساله شدن لودویگ فن بتهوون، سمفونی شماره 10 موسیقیدان و 
آهنگساز نامدار آلمانی به لطف هوش مصنوعی کامل شد.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از هنر انلاین، سازمان دهندگان رویداد موسوم 
به بتهوون فســت برای شــرکت کنندگان در دوره ۲0۲1 آن یک هدیه ویژه دارند؛ نسخه 
کامل ســمفونی شــماره 10 این موســیقیدان بزرگ آن هم در حالی که تنها چند طرح 
دســتنویس و ناقص از آن باقی مانده است. گروهی از متخصصان موسیقی و کارشناسان 
هوش مصنوعی در پروژه ای مشترک موفق شدند این سمفونی را پس از حدود ۲00 سال 

به سرانجام برسانند.
پروژه کامل کردن سمفونی دهم بتهوون سال ۲019 با مدیریت ماتیاس رودر از موسسه 
کارایان در سالزبورگ اتریش آغاز شد؛ موسسه ای که ماموریت آن کار روی فناوری های 
موسیقی از جمله هوش مصنوعی اســت. رودر گروهی از کارشناسان بین المللی را مامور 
کنار هم گذاشتن دستنوشته های بازمانده از آهنگساز نابغه آلمانی کرد و از آنها خواست به 

وفادارانه ترین شکل ممکن به شیوه نت نویسی بتهوون آن را کامل کنند.
از جمله متخصصانی که در این پروژه با موسسه کارایان همکاری کردند می توان به والتر 
ورزووا، آهنگساز اتریشی و پروفسور احمد الجمال، کارشناس هوش مصنوعی از دانشگاه 
راتجرز اشــاره کرد. هوش مصنوعی برای آشنا شــدن با شیوه آهنگسازی بتهوون سراغ 
سمفونی های پیشــین او رفت و به ویژه از سمفونی پنجم برای به پایان رساندن ترکیب 

سمفونی دهم بهره برد.
این فرایند دو ســال زمان برد و همه گیــری کرونا اجازه نداد رونمایی از نســخه کامل 
ســمفونی دهم برای جشن ۲50 ســالگی بتهوون در اکتبر ۲0۲0 آماده شود. البته نسخه 
ابتدایی آن سال ۲019 با تنظیم ساده پیانو برای گروهی از خبرنگاران و کارشناسان اجرا 
شــد و کسی ندانست کدام بخش ســمفونی مربوط به شاهکار بتهوون بوده است و کدام 

بخش نتیجه همکاری موسیقیدانان و هوش مصنوعی.
ســرانجام پس از حدود دو سال و درست 194 ســال پس از مرگ لودویگ فن بتهوون، 
نســخه کامل سمفونی شماره 10 او با اجرای ارکستر بتهوون شهر بن آلمان در روز نهم 

اکتبر اجرا شد.

خبر

تخریب 33 هکتار از محوطه تاریخی ریوی خراسان شمالی

مشکلات خبرنگاران را در سطح کلان پیگیری می کنیم

 سرپرست پایگاه میراث فرهنگی ریوی گفت: 
صاحبــان کوره هــای آجرپــزی 33 هکتار از 
محوطه 110 هکتاری این اثر تاریخی در مانه 

و سملقان خراسان شمالی را تخریب کردند.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
ایرنا، دکتر ســیدجواد جعفری اظهار داشت: در 
واقع 30درصد این محوطه تخریب شــده و با 
وجود این که ریوی در ســال 1346 با شماره 
7۲0 در فهرســت آثار ملی به ثبت رســید اما 
در دهــه 60 و بــا وجود ممنوعیــت هر گونه 
تخریب و ســاخت و ساز، سه کوره آجر پذیری 
مجوز فعالیت در این محــل را دریافت کردند 
و خاکبــرداری این کوره هــا موجب تخریب 

محدوده ای وسیع شده است.
وی افزود: با پیگیری هایی که انجام شد فعالیت 
این کوره ها محــدود و هم اکنون خاکبرداری 
از محل متوقف شده اســت و سازمان صنعت 
معدن تجارت، اســتانداری خراســان شمالی و 
فرمانداری مانه و ســملقان نیز با ساماندهی و 

جابه جایی این کوره ها موافق هستند.
وی خاطرنشــان کرد: با توجه به این که کوره 

ها در وسط محوطه و در گستره هفت هکتاری 
قرار گرفته اند تصمیم بر این شد که این گستره 

رها نشود و تبدیل به فضای گردشگری شود.
وی اظهــار داشــت: 70درصــد باقیمانده از 
محوطــه ریوی ظرفیت بالایی بــرای فعالیت 
های باستانشناســی دارد و اگر چه از باقیمانده 
محل تخریب شده نیز یک بنای باستانی بیرون 
کشــیده شد اما در همه جای این محل شواهد 

باستانشناسی زیادی برای کاوش وجود دارد.
وی از ظرفیــت بالای ایــن محل برای جذب 
گردشــگر خبر داد و گفت: با توجه به این که  
قرار است در ریوی مجموعه بزرگ گردشگری 
و ســایت موزه ایجاد  شــود محل کوره های 
آجرپــزی به مرکــزی تبدیل خواهد شــد که 
گردشــگران در آن روند تولید ســنتی مصالح 
ســاختمانی خشت، آجر و کاشــی را مشاهده 

کنند.
سرپرست پایگاه میراث فرهنگی ریوی در مورد 
هزینه هایی که برای اجرای این طرح ها لازم 
است نیز افزود: ۲ تا ســه میلیارد تومان اعتبار 
سالانه لازم است تا در پنج سال بتوانیم حداقل 

50 درصــد طرح را اجرا کنیم و  واضح اســت 
که میزان اعتبار بیشــتر سرعت کار را افزایش 
و زمان اجرا را کاهــش خواهد داد و به همین 
دلیل خواستار همراهی و توجه مسوولان استان 

هستیم.
وی از تــداوم کاوش های باستانشناســی در 
این محل برای ســه فصل دیگــر خبر داد و 
خاطرنشــان کــرد: هم اکنــون در فصل نهم 

کاوش ها قرار داریم.
 کاوش هــای ریــوی با همــکاری اداره کل 
میراث فرهنگی، صنایع دســتی و گردشگری 
استان و موسسه باستان شناسی آلمان از سال 
1391 آغاز شــد و با توجه به اهمیت علمی و 
گردشــگری این اثر تاریخی، برنامه منظمی با 
عنوان »پروژه باســتان شناسی ریوی« برای 
کاوش و پژوهــش در این محوطــه تاریخی 

تدوین شد.   
محوطه تاریخی ریوی در پنج کیلومتری غرب 
شهر آشــخانه، مرکز شهرستان مانه و سملقان 
و در نزدیکی روستای نجف و قره مصلی واقع 

شده است.
این اثر تاریخی در ســال 1346 با شماره 7۲0 
در فهرست آثار ملی به ثبت رسید و  با وسعتی 
حدود 110 هکتار، در واقع بقایای یک شــهر 
دوران هخامنشی است که ویژگی های باستان 

شناسی منحصر به فردی را داراست.
آشخانه مرکز شهرستان مانه و سملقان در 45 
کیلومتری غرب بجنورد و در مسیر استان های 

شمالی به مشهد مقدس واقع است.

 رییس ســازمان بســیج رسانه کشور با اشــاره به دغدغه و 
مطالبات اصحاب رســانه گفت: مشــکلات خبرنگاران را در 

سطح کلان پیگیری 
 و برای حمایت و پشــتیبانی از این قشر فرهیخته قدم های 

موثری برداریم.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و بــه نقل از خبرگزاری 
فارس، عباس محمدیان در دیدار با مدیران کانون های بسیج 
رسانه خراسان رضوی با ابراز خرسندی از مدت زمان 5 سال 
حضورش در ســازمان بسیج رســانه این استان، اظهار کرد: 
قطعا این سال ها از بهترین سال های عمر خدمتم بود که در 

خدمت مردم فرهیخته خراسان رضوی بودم.
رییس ســازمان بسیج رسانه کشور با اشــاره به دستیابی به 
موفقیت ها، تــلاش برای رفع دغدغه های فعالان رســانه، 
کمک به معیشــت و حمایت های مختلف مادی و معنوی در 

دوران کرونــا، بیان کرد: هر موفقیت و دســتاوردی که طی 
این ســال ها در این مجموعه شــکل گرفت در سایه تلاش 
و همکاری همکارانم در بســیج رســانه خراسان رضوی و 

همراهی مدیران رسانه ها و مسیولان در استان بوده است.
وی بــا تاکید بر اینکــه از امروز در ســنگری دیگر تکلیف 
بزرگتری را عهده دار شده ام، خاطرنشان کرد: اصحاب رسانه 
همواره با مشکلات و گرفتاری های زیادی در حوزه معیشت، 
بیمه و حقوق مواجه هســتند، اما این قول را به فعالان این 
عرصه در نقاط مختلف کشور می دهم که مشکلاتشان را در 
سطح کلان پیگیری کنیم تا برای حمایت و پشتیبانی از این 

قشر فرهیخته قدم های موثری برداشته شود.
محمدیان با یــاداوری اینکه انتظارات مقام معظم رهبری از 
جبهه رســانه انقلاب برابر اذعان ایشان براورده نشده و ابراز 
گله مندی داشتند، خاطرنشان کرد: فرموده معظم له تکلیف و 

مسیولیت را برای ما سنگین کرده است، بنابر این امیدواریم 
با برنامه ریزی های جدید و تعیین نقشه راه بتوانیم در راستای 
خشــنودی رهبر معظم انقلاب از جبهه رســانه انقلاب گام 

برداریم.
رییس سازمان بسیج رسانه کشور بر استفاده از ظرفیت های 
موجود برای ارتقای فضای رســانه ای در کشور تاکید کرد و 
افزود: در بسیج رسانه به دنبال سیاهی لشکر نیستیم، چرا که 
تمام تلاش ما کمک به تامین نیروی انســانی متخصص و 

متعهد در حوزه رسانه و حمایت از فعالان این عرصه است.
وی با انتقاد از حذف صفحات و ســتون های در نظر گرفته 
شــده برای معرفی شــهدا و ترویج و تبیین فرهنگ ایثار و 
شهادت، تصریح کرد: متاسفانه معنویت در رسانه ها فراموش 
شده است و رســانه ها به عنوان نمایندگان افکار عمومی در 

تبیین ولایت کم کاری می کنند.

حواشی استفاده از نام استاد شفیعی کدکنی در تبلیغات تجاری یک برند؛

اعتبار ملی، بازیچه تجارت!
حضور افراد مشــهور در 
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تبلیغ برندهای تجاری 
اتفاق های  از  یکــی 
در  تاثیرگــذار 
تاییدکردن محصولات 
و خدمات آن ها اســت و 
همواره در سال های اخیر 
رادیــو،  تلویزیــون،  در 
بیلبوردها، شبکه مجازی، 
کمپین هاي  و  رســانه ها 
تبلیغاتــي رو به افزایش 
بوده اســت. در واقع به دلیل علاقه ای که 
مــردم به شــخصیت های مشــهور دارند، 
و  بین طرفــداران  بی واســطه  اعتمــادی 
فرشندگان کالاهای تجاری شکل می گیرد 
و این دقیقاً همان نقطه مهمی است که بازار 
فروش تجاری نیز به خوبی آن را می شناسد. 
اما این اتفاق تا آنجایی در مســیر قرار دارد 
که دو طرف قرارداد از متن آن باخبر بوده و 
به صورت خودخواسته در این تبلیغات نقش 
داشته باشند. چراکه هم اکنون نیز بسیاری 
از بازیگــران، خواننده ها و ورزشــکاران و 
چهره های شــناخته شــده حاضر به نقش 
آفرینــی در تبلیغات تجاری نمی شــوند و 
شــهرت و محوبیت خود را به تاراج تجاری 
نمی گذارنــد. در این میان اســتفاده نابجا و 
بدون رضایت نیز بســیار بدتر اســت و به 
اعتقاد اساتید حوزه تبلیغات نه تنها تاثیرگذار 

نیست، که نتیجه معکوس هم در پی دارد و 
حــس سوء اســتفاده از آن چهــره را برای 
مخاطبــان آن فرد تداعی کــرده و تبعات 

گسترده ای دارد.
 اعتراض های اهالی هنر و ادبیات

 تمام توضیحات فوق بدان جهت ارائه شــد 
تا به حواشی استفاده از عکس استاد شفیعی 
کدکنی، یکی که از چهره های شناخته شده 
ادبی کشور، توسط یکی از برند های پوشک 
بزرگسالان نگاهی داشته باشیم که این اقدام 
با اعتراض های شدیدی از سوی اهالی هنر 
و ادبیات مواجه شد و شرکت فوق را مجبور 
به توضیحات و نوعی عذرخواهی کرد. باید 
اشاره داشته باشــیم که این برند تجاری در 
هایلات استوری خود با عنوان »انگیزشی« 
در اینســتاگرام به معرفی چهره هایی، چون 
محمدرضا شــفیعی کدکنی، علی نصیریان، 
آهو خردمند و... پرداخته و در انتها نیز تبلیغ 

برند خود را آورده بود.
واکنش صفحه اینستاگرام محمدرضا 

شفیعی کدکنی
گرداننــده صفحه ای که به نــام محمدرضا 
شــفیعی کدکنــی در اینســتاگرام فعالیت 
می کنــد، در واکنش به این اتفاق نوشــته 
اســت: »ما بنا را بر این می گذاریم که شما 
شرکت محترم تولیدکننده پوشینه بزرگسال 
قصد داشــتید که بگویید در ســنین بالا و 
ســالمندی هم می توان تأثیرگذار بود و چه 

و چــه.... اما عرض می کنیــم که این چند 
روز سلســله تبلیغات شــما که در لایه های 
بعدی اش نشــان دادن برنــد و محصولات 
شماست، بســیاری از علاقه مندان به استاد 
شفیعی کدکنی را ناراحت کرده است. ما در 
کانال های طنز و زرد، تبلیغات شما را با چند 
جین طعنه و تمســخر دیدیم که دســت به 
دست شــده بود. می دانیم که شما قصدتان 
این نبوده اســت. اگر قصدتان کار فرهنگی 
اســت ما می توانیم چندین اولویت فرهنگی 
در روســتا ها و مدرســه ها به شــما معرفی 
کنیم که تأثیــر مثبت آن ها صد ها برابر این 
تبلیغات است. تازه اگر حوزه کاری و برندی 
شــما ارتباطی با این امور داشــته باشد. اگر 
قصدتان مباحث انگیزشــی است این روش 
شما نه تنها مثبت نبوده است بلکه بسیاری 
از دانشجویان و علاقه مندان را ناراحت کرده 
و درخواست داشــتند واکنشی نشان دهیم 
که صمیمانه و از ســر دغدغه چند سطری 
برای شما بنویسیم. منتظر توضیح و جوابیه 
شــما به علاقه مندان فرهنگ و دانشجویان 
و اســتادان هســتیم و مبنای ما نیت اولیه 
مثبت شما بوده اســت. در کدام کشور برند 
پوشک و پوشینه سازش استاد بزرگ فرهنگ 

و ادبیاتش را معرفی می کند؟!«
واکنش ادمین کانال محمدرضا شفیعی 

کدکنی
همچنین ادمین کانال شفیعی کدکنی هم در 

اعتراض به این شــرکت و استفاده از عکس 
این پژوهشگر و پیشکســوت ادبی نوشت: 
»بنده شــخصاً ایســتاده ام و کوتاه نخواهم 
آمد. اگر دیگر در این جا چیزی نمانده باشد، 
هنوز حریمِ اهالی فرهنگ ایران و بزرگانش 
ســرباز دارد. باید عذرخواهــی کنید، حذف 
کنید و توضیح بنویسید. ادمین رسانه شفیعی 
کدکنی )این رســانه مســتقل است و استاد 
محمدرضا شــفیعی کدکنی هیــچ نظارتی 

ندارند.(«
عذرخواهی ایزی لایف

ســرانجام با اعتراضات گســترده مجازی و 
بیشــماری که توسط هوادران  کامنت های 
اســتاد شــفیعی کدکنی به انجام رســید، 
این برنــد پوشــک بزرگســالان هایلات 
»انگیزشــی« را از صفحه اینســتاگرام خود 
حذف کرده و با عذرخواهی از اهالی فرهنگ 
نوشــته اســت: »در پی دغدغــه مهربانانه 
علاقه مندان به بــزرگان و مفاخر این دیار، 
ضمــن عذرخواهی صمیمانه، اعلام می دارد 
که در ذات محتوای »معرفی مفاخر« به جز 
احترام به بزرگان که ستون های فرهنگی و 
ایجاد ســرزندگی در سالمندان و ستون های 
خانــواده هســتند، مفهومی وجود نداشــته 
اســت. حذف این فعالیت بــرای احترام به 
نظر کاربران و پیشــگیری از سوءاســتفاده 
غیرهمدلانه دیگری صورت پذیرفت. استاد 
عالی قدر جنــاب آقای شــفیعی کدکنی از 

بلندترین قله های ادب این مرز و بوم هستند 
و خواهند بود، قله ای که احترام و عزتشــان 
بی شــک واجب قلبی تک تک ما در ایران، 
جامعه ادبــی و فرهنگی و خانواده ... بوده و 
خواهد بود. سایه شــان بر سر فرهنگ ایران 

مستدام...«
واکنش کاربران صفحات مجازی

شــایان ذکر اســت این انتشــار در حوالی 
سال روز تولد محمدرضا شفیعی کدکنی )19 
مهرمــاه( اتفاق افتاد و بــا اعتراض هایی از 
جانب دوســتداران و علاقه مندان این شاعر 
و پژوهشــگر پیشکسوت و اســتاد دانشگاه 
همراه شــد که این اقدام را »وقیحانه و دور 
از فرهنگ« دانسته و خواهان توضیح رسمی 
این شرکت شــدند که در ادامه به برخی از 

آنها اشاره می کنیم.
کاربــری در این خصوص نوشــته بود:» به 
عنــوان یک فعال بخش تبلیغات پیشــنهاد 
میکنم مشاور تبلیغاتی خود را عوض کنید.«
کابــر دیگری نیز نوشــت: » مدیر تبلیغاتی 
که تا کنون یکبار تاکنون تصویر شاعران و 
نویسندگان مطرح کشور خود را ندیده است، 
جای تاسف دارد. عذرخواهی با یک پست و 

استوری قطعا رفع تکلیف است!«
دیگــری نیز کامنــت گذاشــت: »هنوز در 
جامعه کســانی را داریم که با سطح مطالعه 
پائین خود، مفاخر بزرگ و وزین کشــور را 

نمیشناسند. شرم بر شما باد...«  
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استقبال از بهار باید مردم محور شود
عضو کمیســیون خدمات شهری و محیط زیست 
شورای اسلامی شهر مشهدمقدس گفت: شیوه و 
روش اجرای طرح اســتقبال از بهار نیازمند تغییر 
اســت و این طرح باید به تشکل های مردمی و 

واحدهای تولیدی داخل استان واگذار شود.
به گزارش صبح امروز، غلامحسین صاحبی با بیان 
اینکه اســتقبال از بهار بیش از 10 سال است که 
در دستورکار مدیریت شهری قرار گرفته و هرساله 

این موضوع درحال توســعه یافتن است، اظهارکرد: برهمین اساس، برگزاری جلسات هماهنگی 
برای استقبال از بهار 1401 در دستورکار شورای شهر قرار گرفته و برنامه ها و طرح هایی توسط 

سازمان پارک ها و حوزه های فرهنگی و خدمات شهری برای این حوزه پیش بینی شده است.
صاحبی با تاکید بر لزوم تغییر شیوه کار و نوع هزینه کرد و روش ها در اجرای طرح استقبال از بهار، 
تصریح کرد: امسال می توان حداقل برای 50 درصد از المان های شهری فراخوان منتشر کرد و 

پروژه را در اختیار واحدهای تولیدی و تولیدکنندگان استانی قرار دهیم.
عضو کمیسیون خدمات شهری و محیط زیست شورای شهر مشهد با تاکید بر لزوم واگذاری طرح 
استقبال از بهار به تشکل های مردمی و واحدهای تولیدی، گفت: با توجه به نامگذاری امسال از 
سوی مقام معظم رهبری به عنوان »حمایت از تولید؛ مانع زدایی ها و پشتیبانی ها« باید به سمت 
حمایت از تولید و تبلیغ محصولات بومی گام برداریم چراکه علاوه بر اشتغالزایی موجب افزایش 

میزان فروش محصولات نیز می شود.
وی افزود: بخشی از استقبال از بهار 1401 باید با کمک تشکل های تولیدی و صنوف دیگر انجام 
شود تا به مرور وضعیت را در شهر مشهد تغییر دهیم و هزینه را به سمت حمایت از تولید ببریم.

مشکلات انبوه سازان را به جد دنبال می کنیم
رئیس شــورای اســلامی شــهر مشــهدمقدس گفت: همه باید بدانیم که ضرر ناشی از ایجاد 
بی اعتمادی به مراتب بیشتر از منافع حاصل از آن بوده و برهمین اساس شورای ششم در مسیر 

اعتمادسازی گام برمی دارد.
به گزارش صبح امروز، حسن موحدیان در جلسه با اعضای انجمن صنفی کارفرمایی انبوه سازان 
مسکن و ساختمان خراســان رضوی با بیان اینکه یکی از گلایه های فعالان این حوزه زمان بر 
بودن فرآیند صدور پروانه و پایانکار ساختمانی است، اظهارکرد: همه باید بدانیم که ضرر ناشی از 

ایجاد بی اعتمادی به مراتب بیشتر از منافع حاصل از آن است.
وی افزود: اعتمادسازی باید به یک فرهنگ در بدنه مدیریتی کشور تبدیل شود و شورای ششم 

امیدواریم بتواند در این مسیر گام بردارد.
موحدیان با بیان اینکه شــورای ششم قدردان زحمات و تلاش های انبوه سازان و سرمایه گذاران 
خواهد بود، گفت: فعالیت این عزیزان موجب اشــتغالزایی، گردش ســرمایه و رفع معضلات و 

مشکلات اجتماعی می شود که بسیار حائز اهمیت است.
در این جلسه اعضای انجمن به طرح مسائل و مشکلات خود پرداخته بودند و رئیس شورای شهر 
مشــهدمقدس پس از شنیدن آنها، تصریح کرد: دغدغه های مطرح شده را در جلسات تخصصی 
و کارگروه های ذیل کمیســیون ها دنبال می کنیم چراکه شــورای ششــم نگاه مثبتی به حوزه 

سرمایه گذاری دارد و توجه کاملی باید به سرمایه گذاران داشته باشیم.
موحدیان گفت: امیدواریم مسائل و مشکلات انبوه سازان به تدریج حل وفصل شود ولی باید توجه 

داشت که همه این دغدغه ها در حیطه اختیارات مدیریت شهری نیست.

مدیر مراکز پزشکی شهرداری مشهد:

۱۶۰ تاکسیران در شهرداری مشهد تست 
روانشناختی دادند

مدیر مراکز پزشکی شهرداری مشهد از انجام تست روانشناختی منچستر و نئو برای 160 نفر از 
تاکسیرانان در مرکز مشاوره خبر داد.

به گزارش صبح امروز داود همتیان با اشــاره به اینکــه نقش هیجانات روحی به عنوان عاملی 
تاثیرگذار بر میزان و شدت حوادث رانندگی است، گفت: برهمین اساس در این تست اضطراب و 

تنش های روانی تاکسیرانان مورد سنجش قرار می گیرد.
وی با بیان اینکه در این طرح متقاضیان پس از پاســخ به فرم های روانشــناختی، وارد مرحله 
مصاحبه های تخصصی با روانشــناس در حوزه حمل و نقل می شوند، ادامه داد: پرسشنامه رفتار 
رانندگی منچستر شامل 50 سوال است که از مهمترین نتایج این تست می توان به نوع رفتار و 

میزان خطری که آن رفتار برای دیگر رانندگان دارد، اشاره کرد.
مدیر مراکز پزشکی شهرداری مشهد تصریح کرد: رفتارهای ناهنجار، خطاهای سهوی، اشتباهات 
رانندگی، تخلفات عمدی و غیر عمدی از دیگر مواردی اســت که در این پرسشنامه ارزیابی می 

شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی شهرداری مشهد، همتیان با اشاره به اینکه تا کنون 6 جلسه از 
این تست ها انجام شده، ادامه داد : این پروژه با هماهنگی سازمان تاکسیرانی و در راستای تایید 

دریافت پروانه تاکسیرانی در حال اجراست.

مشاور شهردار در امور افراد دارای 
معلولیت منصوب شد

طی حکمی از ســوی شهردار جهان شهر مشهد الرضا)ع( مشاور شــهردار در امور افراد دارای 
معلولیت منصوب شــد.به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شــهرداری مشهد، طی حکمی از سوی 
شهردار مشهد الرضا)ع( جواد شکوری طرقی به سمت مشاور شهردار در امور افراد دارای معلولیت 
منصوب شد.در متن این حکم آمده است؛ نظر به مراتب تخصص و تعهد جنابعالی به موجب این 
حکم به عنوان مشاور شهردار در امور افراد دارای معلولیت منصوب می گردید، امید است با توکل 
به خداوند متعال، سرلوحه قرار دادن منویات مقام معظم رهبری)مدظله العالی(، قانون و با اجرای 
دقیق سیاست ها و برنامه های ابلاغی دوره ششم مدیریت شهری در خدمت به زائرین، مجاورین 

و خادمین بارگاه منور رضوی موفق و موید باشید.

تندباد و ابر، پدیده اصلی خراسان رضوی در 
ابتدای هفته آینده

کارشناس مرکز پیش بینی اداره کل هواشناسی خراسان رضوی گفت: در ۲4 ساعت آینده علاوه 
بر افزایش ابرناکی نیمه شمالی استان، سرعت وزش باد را به ویژه در نواحی بادخیز استان خواهیم 

داشت که گاه به نسبت شدید و همراه با گردوخاک خواهد بود.
مرتضــی اثمــری روز جمعــه در گفــت و گــو بــا خبرنــگار ایرنــا افــزود: بررســی 
نقشــه های پیش یابــی هواشناســی حاکــی از آن اســت کــه از روز یکشــنبه از شــدت 
 وزش بــاد در اســتان کاســته شــده و دمــای هــوا بــه طــور نســبی کاهــش می یابد.
کارشناس مرکز پیش بینی هواشناسی خراسان رضوی با بیان اینکه دمای هوای مشهد در شبانه 
روز گذشــته بین 10 تا ۲9 درجه سانتی گراد در نوســان بود، گفت: بیشینه دمای هوای مشهد 
 امروز ظهر به ۲6 درجه ســانتی گراد و کمینه آن امشــب به هشــت درجه سانتی گراد می رسد.
وی افزود: در ۲4 ســاعت گذشته قوچان با کمینه دمای هوای سه درجه سانتیگراد و سرخس با 
بیشــینه دمای هوای 30 درجه به ترتیب سردترین و گرم ترین شهرستان های خراسان رضوی 
بوده اند.اثمری ادامه داد: بیشترین شدت وزش باد در این مدت در شهرستان  بردسکن با سرعت 

43 کیلومتر در ساعت گزارش شده است.

هر
 ش

در

خبر

خط مشی شورای اسلامی شهرستان مشهد اعلام شد:

پرهیز از کلی گویی 
و بازدید حضوری 
از روستاها

دومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهرستان 
مشهد با ریاســت موســی الرضا حاجی بگلو و 
اعضای شورا برگزار شد، در این جلسه خط مشی 
شــورای اسلامی شهرستان مشــهد در راستای 
پیگیری و حل مشکلات روستاها و بخش های 
شهرستان مورد بررسی اعضای شورا قرار گرفت. 
به گــزارش صبح امروز، »موســی الرضا حاجی 
بگلو« رئیس شورای اسلامی شهرستان مشهد، با 
اشاره به اینکه از این پس در جلسات شورا پذیرای 
مدیران کل استانی خواهیم بود اظهار کرد: در این 
راســتا باید دقیقاً مشکلات را بشناسیم تا بتوانیم 
برای انتقال آن به مدیــران و پیگیری حل آنها 
اقدام کنیم. بنابراین باید ضمن پرهیز از کلی گویی 

بصورت میدانی وارد عمل شویم. 
وی افزود: همه ما می دانیم که مشکلات فراوانی 
در حوزه های مختلف وجــود دارد ولی تا زمانی 
کــه از طریق بازدید میدانی به موضوع ورود پیدا 
نکنیم، قطعاٌ توجیه و مطلع نخواهیم شد.لذا باید 
برای بازدید از بخش ها و دهستان های مختلف 
برنامه ریزی انجام شود تا در هر ماه از تعدادی از 
روستاهای هر سه بخش بازدید کرده و مشکلات 

آنها را شناسایی و پیگیری کرده باشیم.
حاجی بگلو بر اینکه هر یک از اعضا باید مشکلات 
بخش و شهر خود را برای ثبت و پیگیری بصورت 
مکاتبه به شورای شهرستان اطلاع دهد تأکید و 
اظهار کرد: در بازدید میدانی که از بخش مرکزی 
داشتم چندین موضوع مطرح شد که دو روز بعد 
در مصاحبه ای صدا و سیما آنها را مطرح کرده و 
از مدیرعامل شرکت نفت درخواست پاسخگویی 
داشتم. بنابراین اگر مطالب مکتوب و ارسال شود 
از یاد نخواهد رفت و قطعاً پیگیری مطلوب تری 

صورت خواهد گرفت.
ایجاد کارگروه تخصصی برای رسیدگی به 

مشکلات هر بخش
نماینده شــورای شهرستان 
شــورای  در  مشــهد 
اسلامی استان خراسان 
کارگروه  ایجاد  رضوی 
تخصصــی در هر بخش 
برای شناســایی، رسیدگی و 
پیگری مشکلات و انتقال نتیجه به شورای بخش 
و شورای شهرستان را از دیگر برنامه های شورای 
شهرســتان در دوره ششــم بیان کرد تا بتوان 
مشــکلات را بصورت تخصصی از مدیران کل 

پیگیری و برای حل آنها اقدام کرد. 
حاجــی بگلو خاطرنشــان کرد: بهتر اســت در 
جلساتی که مدیران کل برای بررسی مشکلی در 
بخش ها دعوت می شوند، از اعضای شوراهای 
بخش ها و روســتاهای درگیر با آن مشکل نیز 
دعوت شــود تا پیگیری و حل مشکل بصورت 

جدی تر انجام شود. 
وی در خصــوص بنیاد برکت و فعالیت هایی که 
این بنیاد در راســتای کمک به روستاییان انجام 
می دهد نیز بیان کرد: باید از ظرفیت بنیاد برکت 
استفاده کرده و با این نهاد وارد همکاری بصورت 

جدی شویم. 
بحران کمبود معلم با گذشت یک ماه از 

سال تحصیلی

نایب رئیس شورای اسلامی 
نیز  مشــهد  شهرستان 
گفت: یک مــاه از آغاز 
سال تحصیلی می گذرد 
، اما متاسفانه در شهرها و 
روســتاها همچنان شــاهد 
کمبود معلم بویژه در پایه چهارم و پنجم هستیم. 
هم اکنون بخش رضویــه با کمبود جدی معلم 
روبرو است؛ این مسئله به تدبیری جدی نیاز دارد 
که امیدواریم بتوانیم از مســیر این شــورا آن را 
پیگیری کنیم. جای تأســف دارد که یک ماه از 
ســال تحصیلی گذشته اســت ولی هنوز دانش 

آموزان معلم ندارند. 
»محمدعلی رمضانی« خشکسالی و کمبود نهاده 
های دامــی را از معضلات اصلــی پیش روی 
شهرستان مشهد دانست و اظهار کرد: بارها گفتیم 
و باز هم می گوییم، بدلیل کمبود نهاده ها، اکنون 
دام های مولد ســنگین و سبک در کشتارگاه ها 
ذبح می شــوند و تصاویر ارسالی نشان می دهد 
شــیر و خون از یک جوی در کشــتارگاه جاری 
می شــود، این موضوع در آینــده ای نه چندان 
دور مشــهد را با بحران گوشت و لبنیات مواجه 

خواهد کرد. 
نماینده بخش رضویه در شــورای شهرســتان 
مشهد نبود آسفالت راه های روستایی را از دیگر 
مشکلات شهرستان مشهد دانست و اظهار کرد: 
پس از گذشت چهل سال از انقلاب هنوز مشکل 
آسفالت راه های روستایی حل نشده است. گفته 
می شود که بدلیل تحریم، قیر از ایران خریداری 
نمی شــود، پس می توان این قیــر را در اختیار 
شرکت راهسازی قرار داد تا حداقل مشکل تردد 
یک روستا با ۲00 خانوار حل شود و مسیر کوتاه 

15 کیلومتری را در دو ساعت طی نکنند.
رمضانی با اشــاره به مشــکل اخذ عــوارض از 
محدوده روستاها توسط شهرداری ها خاطرنشان 
کرد: این در حالیست که بر اساس تبصره 3 ماده 
99 قانون شــهرداری ها درآمد حاصل از حریم 
روستاها که در محدوده شهر هستند باید صرف 
همان روســتایی شــود که عوارض از آن گرفته 

شده است. 
حل برخی از مشکلات با تغییر اندکی در 

حریم 
خزانه دار شــورای اسلامی 
با  نیز  مشهد  شهرستان 
امام  حدیث  به  اشــاره 
حســین )ع( مبنــی بر 
اینکه » نیاز مردم به شما 

ز  نعمت های خدا برشماست، از ا
این نعمت افســرده و بیزار نباشید « اظهار کرد: 
همان گونه که امام معصوم نیز فرمودند نباید از 
ایــن نعمت هــا، مراجعات مردمی، مســائل و 
مشکلات بخش و شهر خسته شویم زیرا فرموده 
اند اگر خســته شدید مردم به سوی نهاد دیگری 
مراجعه می کنند. مــا نیز نباید به گونه ای رفتار 
کنیم که بگویند از شــورای شهرســتان خیری 

ندیدیم.
»حجت الاسلام سید شــهاب الدین نوری« به 
مسائل فرهنگی، اجتماعی و حقوقی شهروندان 

اشــاره کرد و گفت: در کنار دیگــر امور، باید به 
این مسائل نیز پرداخت زیرا مقام معظم رهبری 
فرموده اند که هم مســئول دولتی، هم مجموعه 
های اداری و هم مجموعه های گسترده مردمی 

موظفند به امور فرهنگی اجتماعی بپردازند. 
نماینده شهر رضویه در شورای شهرستان مشهد 
خاطرنشان کرد: باید مشکلات موجود در بخش 
ها و شهرها را با دیدی باز مورد مطالعه و بررسی 
قرار دهیم؛ برخی از مشکلات را می توان تنها با 
تغییر حریم، حل کرد و عوارض و درآمدها که در 
آن بخش هست و می توان کسب نمود را برای 

همان روستا هزینه کرد. 
وی ادامه داد: بهتر است پیش از ارائه مشکلات به 
شورای شهرستان، مسائل را در حضور کارشناسان 
مطرح کنیم و مســائل را کارشناسی شده مطرح 
کنیم بطوریکه حین بیان هر مســئله، یک ایده 

کارشناسی برای حل آن نیز داشته باشیم. 
شرکت های تعاونی راهکاری برای حل 

مشکلات معیشتی

منشــی شــورای اسلامی 
نیز  مشــهد  شهرستان 
موضوع معیشت خانواده 
های بــی بضاعت را از 
معضلات  تریــن  اصلی 
شهرســتان مشهد دانست و 
اظهار کرد: می توان این مشکلات را از راه های 
مختلف مثل تأسیس شــرکت تعاونی در بخش 

احمدآباد، مرکزی، حاشیه شهر و ... حل کرد.
» سیدمحســن حســینی« کمبود آب شــرب 
روستاییان بخش احمدآباد، واکسیناسیون نامنظم 
دام ها، کمبود نهاده های دامــی، از رونق افتادن 
کارگاهای محلی تولید صنایع دستی، خانه های 
غیر ایمن روســتایی و ... را از مشــکلات اصلی 
شهرستان مشهد عنوان کرد و گفت: بنیاد برکت 
در حــال حاضر خانه به خانه ســراغ خانه های 
روستایی می رود و برای اعطای وام خود اشتغالی 
اقدام می کند. بهتر است با این بنیاد وارد مذاکره 

و همکاری شویم. 
نماینده شــهر ملک آباد در شــورای شهرستان 
مشــهد به کمبود امکانات آموزشی اشاره کرد و 
یادآور شد: برخی از روستاها علاوه بر اینترنت به 

امکانات اولیه آموزشی نیز نیاز دارند و باید بتوانیم 
در این زمینه از ظرفیت خیرین استفاده کنیم. 

سوء مدیریت در حوزه منابع آبی و مشکلات 
جدی ناشی از آن برای روستاییان

اسلامی  شورای  سخنگوی 
شهرستان مشهد با اشاره 
به مشــکلات ســطح 
شهرســتان اظهار کرد: 
اســلامی  شــورای 
شهرستان مشهد با همدلی و 
همگرایی در پی رفع مشکلات مردم میباشد . هر 
چند روستاییان در حال دست و پنچه نرم کردن با 
مشکلات می باشند لکن پیگیری مشکلات را از 

اهم وظایف خود میدانیم.
» وحیدرضا ایزدخواه « افزود: با هماهنگی های 
انجام شده از سوی بخشداران، شوراهای بخش 
و روســتا و دهیاران، در حال پیگیری می باشیم 
و امیدواریم در این زمینه پاســخ قانع کننده ای 
دریافت کنیــم.وی با تأکید بر ضــرورت ایجاد 
شــرایط مهاجرت معکوس بیان کرد: امیدواریم 
بتوانیم در این دوره روســتاییان ساکن در حاشیه 
شهر را به روســتاها و محل اصلی زندگی خود 
بازگردانیم زیرا معضل حاشیه نشینی بسیار جدی 
است و در سطح کشور بیشترین حاشیه نشینی را 
در مشهد شاهد هستیم. نماینده بخش احمدآباد 
در شــورای شهرستان مشــهد خاطرنشان کرد: 
در حال حاضر تراکم جمعیت در حاشــیه شــهر 
به گونه ای رخ داده که شــهرداری مشهد نمی 
تواند امکانات و خدماتی که باید و شــاید را ارائه 
دهد. این در حالیست که اگر زمینه بازگشت این 
جمعیت به روستا فراهم شود و حداقل 50 درصد 
بودجه ای که قرار اســت در حاشیه صرف شود 
در روســتا هزینه شود، علاوه بر اینکه مشکلات 
شهری مشــهد نیز بهبود خواهد یافت و شاهد 

رونق و توسعه بهتری در روستاها خواهیم بود. 
حفظ جمعیت روستاها از طریق فرصت 

های شغلی
» ســید ابراهیم علیزاده « 
شــورای  دیگــر عضو 
نیز  شهرستان  اسلامی 
گفت: پــس از انقلاب 
و  شــوراها  اســلامی 
مشــارکت مردمی در قانون 
اساسی جایگاه ویژه ای پیدا کرد و اهدافی نظیر 
اجرای سیاست های عدم تمرکز، سپردن کارهای 
عمرانی، اقتصادی و رفاهی به خود مردم، سرعت 
بخشیدن به جریان امور، نظارت های اجتماعی، 
تکمیل کار دستگاه های دولتی، هدایت و رهبری 
برنامه ها بصورت محلی، آگاه ســازی مردم و به 
نوعی چابک سازی و بالا بردن توان دولت ترسیم 

شد. 
وی ادامه داد: همانطور که در اصل هفتم قانون 
اساســی هم آمده و در قرآن نیز به آن امر شده، 
شــوراها از ارکان تصمیمی گیری در اداره امور 
کشور هستند و طبق اصل یکصدم برای پیشبرد 
سریع برنامه های اجتماعی، اقتصادی، عمرانی، 
بهداشتی و فرهنگی و آموزشی و سایر امور رفاهی 
هم ضرورت همکاری مــردم با توجه متضیات 

محلی برای اداره امور لازم اســت. بنابراین نقش 
این نهاد در همه این فعالیت ها بسیار پررنگ است 
و امیدواریم که این شورا بتواند با ابزار قوی و موثر 
در کنار ارگان های دولتی و با پیگیری مسئولانه 
این وظایف که به ما محول شده را به خوبی انجام 

دهد و مشکلات مردم حل شود. 
علیزاده خاطرنشان کرد: امیدواریم بتوانیم با تامین 
امکانات برای روستاها و مخصوصا حفظ جمعیت 
روستاها از طریق ایجاد فرصت های شغلی برای 

آنها تلاش کنیم.
رئیس کمیسیون مناطق پیرامونی و حاشیه شهر 
شورای شهر مشــهد بحث آب پایدار روستایی، 
کمبود وســایل حمل و نقل، آسفالت جاده های 
روستایی، بحث گازرسانی به روستاها را از اولویت 
مسائل در شهرســتان دانست و گفت: امیدواریم 
دست به دست هم دهیم تا با پیگیری و همکاری 
کلیه دســتگاه های استانی و کشوری بتوانیم به 
ســمتی برویم که به حفظ جمعیت و توانمندی 

روستاییانمان کمک کنیم.
کاهش مشکلات با حضور در میان مردم

دست  »حســین  هم چنین 
دیگر  عضو  خو«  افشان 
اســلامی  شــورای 
شهرستان مشهد با بیان 
ششم  دوره  شروع  اینکه 
شــورای شهرســتان جلوه 
خاصی به ویژه در بخش مرکزی داشــت اظهار 
کرد: باید مشــکلات را شناسایی و آنهایی که در 

اولویت است را در دستور کار قرار دهیم. 
وی افزود: مشکلات زیاد است ولی صرف حضور 
در میان مردم باعث می شود که حداقل مقداری 

از مشکلات کاسته شود. 
نماینده بخش مرکزی در شــورای شهرســتان 
مشــهد بر ضــرورت دقت بیشــتر در تصویب 
مصوبات شــوراهای شــهر تأکید کرد و گفت: 
شــورای پنجم مصوبه ای در بــاب جمع آوری 
زباله ها در پسماند داشت که باعث شد دهیاری 
های بخش مرکزی مبلغی حــدود 6 میلیارد به 

شهرداری ها بدهکار بشوند. 
حاجی بگلو، نماینده شورای شهرستان در شورای 
اسلامی استان خراسان رضوی نیز در واکنش به 
اظهارات دست افشان خو اظهار کرد: این مصوبه 
که در دوره قبل تصویب شــده، از یک طرف بار 
مالی سنگینی را بر روســتاها تحمیل کرده و از 
طرف دیگر برای شهر مشهد هزینه بردار است. 
بنابراین باید با مشورت دوستان در شورای شهر 

راهکاری برای حل این مشکل پیدا کنیم.
لازم بــه ذکــر اســت اولین جلســه رســمی 
شورای اســلامی شهرستان مشــهد در مورخه 
7مهر مــاه در محل فرمانداری مشــهد برگزار 
گردیــد و آقای موســی الرضا حاجــی بگلو با 
اکثریــت مطلق و اخذ 7 رای به ســمت رییس 
شورای اســلامی شهرستان مشــهد و نماینده 
شــورای اسلامی شهرستان مشــهد در شورای 
 اسلامی استان خراســان رضوی انتخاب شدند.
همچنین نایــب رییس ، خزانه دار ، منشــی و 
سخنگوی شورای شهرستان نیز با  7 رای اعضاء 

انتخاب گردیدند.

رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری 
و مشارکت های شورای شهر مشهدمقدس 
گفت: منافع شهر و شهرداری در گرو تامین 
منافع سرمایه گذار است و بازی بین مدیریت 

شهری و سرمایه گذار باید برد-برد باشد.
به گزارش صبح امــروز، مجید دبیریان در 
حاشــیه نشست روســای کمیسیون های 
اقتصادی ادوار شــورای اســلامی شــهر 
مشــهدمقدس با بیان اینکه در این جلسه، 
اعضای حاضر به بررسی و طرح چالش ها و 

ظرفیت های سرمایه گذاری در مشهد با نگاه به آینده پرداختند، اظهارکرد: خوشبختانه مطالب ارزشمندی 
هم ارائه شد و در کلیات شاهد تبادل تجربیات خوبی در حوزه اقتصادی بودیم.

وی افزود: محورها و نقطه نظرات مطرح شده، در کمیسیون جمع بندی و گزارش اولیه آن آماده خواهد 
شد تا در جلسات آینده به صورت تخصصی تر و مصداقی در برخی موضوعات ورود کنیم.

دبیریان با بیان اینکه بهره گیری از ظرفیت افراد توانمند و مجموعه های فعال در حوزه اقتصاد و اقتصاد 
شــهری یکی از ماموریت های تعریف شده برای کمیســیون اقتصادی است، گفت: در همین راستا، 
برگزاری جلساتی با اساتید دانشگاه، صاحبنظران عرصه اقتصاد و صاحبان بنگاه های اقتصادی و مدیران 

اقتصادی استان در برنامه قرار گرفته است.
رئیس کمیســیون اقتصادی، ســرمایه گذاری و مشارکت های شورای شهر مشــهد تصریح کرد: در 
کارگروه های ذیل کمیسیون بی شــک از ظرفیت این عزیزان و نظرات کارشناسی آنها بهره خواهیم 

گرفت؛ خروجی جلسات باید به نفع مردم باشد.
دبیریان با بیان اینکه منافع شــهر و شهرداری در گرو تامین منافع سرمایه گذار است، گفت: بازی بین 
مدیریت شهری و سرمایه گذار باید برد-برد باشد و نمی توان به سرمایه گذار به چشم رقیب نگاه کنیم.

وی با تاکید بر لزوم حذف نگاه های تنگ نظرانه به حوزه سرمایه گذاری، تصریح کرد: شورای ششم فضا 
را برای حضور سرمایه گذاران باز می کند و با روی گشاده به استقبال آنها می رویم.

رئیس کمیسیون اقتصادی و سرمایه گذاری شورای شهر مشهد با بیان اینکه حضور سرمایه گذار و باز 
کردن عرصه برای آنها الزاماتی دارد، گفت: یکی از این الزامات، تعیین تکلیف پروژه هایی اســت که 

مشمول مرور زمان شده است.
دبیریان گفت: در همین راســتا قرار شــده با بهره گیری از کمیته رفع موانع، یک بار برای همیشه به 
جمع بندی مناسبی برسیم و مسائل این پروژه ها حل شود؛ با این اقدام به سرمایه گذاران ثابت خواهد شد 

که شورای ششم برای حل مشکلات و معضلات حوزه سرمایه گذاری و مشارکت ها عزم جدی دارد.
وی بــا بیــان اینکه شــورای ششــم بــا نگاه جدیــدی در عرصــه اقتصــادی به جلو مــی رود، 
تصریــح کــرد: امیدواریــم بــا همیــن نــگاه و اقدامــات، عرصــه را در حوزه هــای مختلــف 
 ســرمایه گذاری و اقتصــادی پیــش ببریــم و محــدود بــه تعریــف پروژه هــای مشــارکتی

 نباشد.

شهردار جهان شهرمشهد الرضا)ع( با اشاره به 
اولویت مدیریت شهری بر راه اندازی فاز یک 
خط سه قطار شــهری، گفت: بر این اساس از 
قرارگاه خاتم الانبیا)ص(می خواهیم فعالیت در 
این بخش را ســرعت داده و با تمام توان آن 

را اجرا کنند.
به گزارش صبح امروز،  ســید عبدالله ارجائی 
در دیدار با سید حسین هوش السادات فرمانده 
قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص( که با حضور 
رییس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر 

و معاون عمران حمل ونقل و ترافیک شــهردار انجام شد با تقدیر از اقدامات قرارگاه، افزود: در راستای کاهش 
ترافیک در هسته مرکزی شهر و اتصال خطوط قطار شهری به حرم مطهر برای خدمات رسانی بهتر به زائران و 
مجاوران، اولویت ما بهره برداری از 5.۲ کیلومتر از خط سه حد فاصل میدان شهدا تا پایانه مسافربری امام رضا 
)ع( است.وی اضافه کرد: براین اساس از قرارگاه خاتم الانبیا)ص( که اجرای خطوط قطارشهری را برعهده دارد 
می خواهیم تا بر این موضوع تمرکز داشته و زمانبندی مشخصی را برای بهره برداری از این بخش از خط سه 
مشخص و اعلام کند.شهردارجهان شهرمشهد الرضا)ع( با بیان اینکه مدیران مجموعه قرارگاه در مشهد اعلام 
کرده اند که ظرفیت انجام کار تا سقف 800 میلیارد تومان را در سال دارند، اظهارکرد: ما آمادگی داریم تا حجم 
کار را تا مبلغ 5000 میلیارد تومان افزایش دهیم و از قرارگاه نیز می خواهیم در چهارچوب این مبلغ، کار را تعریف 
و اجرا کنند.ارجائی تصریح کرد: پیشنهاد می دهیم کمیته ای با حضور معاون حمل ونقل وترافیک و معاون مالی 
و پشتیبانی شهرداری به همراه نماینده ای از قرارگاه تشکیل و مدلهای جدید تامین مالی را شناسایی کنند تا به 

صورت لایحه ای به شورای اسلامی شهر ارائه دهیم.
وی به پروژه تقاطع چهارسطحی آزادگان اشاره و خاطرنشان کرد: قرارگاه به گونه ای برنامه ریزی کند تا باقی 

مانده این پروژه به سرعت اجرا و آماده بهره برداری شود.
شــهردارجهان شهرمشهد الرضا)ع( ادامه داد: یکی دیگر از پروژه هایی که بر تسریع در اجرای آن تاکید داریم، 
چپ گرد غیر همسطح پیامبر اعظم)ص( است؛ زیرا اکنون مردم مجبور هستند برای دور زدن یک مسیر حدود 

6 کیلومتری را به صورت رفت وبرگشت طی کنند.
ارجائی با اشــاره به فعالیت 1۲00 نیروی کارگری در پروژه های شهرداری که توسط قرارگاه خاتم الانبیا)ص( 
درحال اجرا اســت، گفت: یکی از اولویت های ما ایجاد اشــتغال است، لذا از قرارگاه درخواست داریم تا با فعال 

کردن بیشتر کارگاه ها نیروهای فعال در آن را به ۲000 نفر افزایش دهند.
تعطیلی پروژه ها خط قرمز قرارگاه خاتم الانبیا)ص( است

سردارســید حسین هوش السادات فرمانده قرارگاه سازندگی خاتم الانبیا)ص(نیز در این دیدار با اشاره به اینکه 
شهرداری مشهد در حوزه خطوط مترویی بعد از تهران در کشور پیشرو است و حتی در بحث تجهیزات کارگاهی 
و نحوه اجرا در کنار تهران قراردارد، اظهارکرد: اکنون دو دستگاه حفار به همراه 1۲00 نیروی انسانی در کنار سایر 
تجهیزات در مشهد فعال هستند.وی افزود: برای پیشبرد و تسریع اجرای پروژه ها در مشهد به حمایت و پشتیبانی 

شهرداری نیازمندیم و آمادگی سرعت بخشیدن به کار و بالابردن سقف فعالیت ها را داریم. هر
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حاجی بگلو:
 بهتر است در جلساتی 
که مدیران کل برای 
بررسی مشکلی در بخش 
ها دعوت می شوند، از 
اعضای شوراهای بخش 
ها و روستاهای درگیر با 
آن مشکل نیز دعوت شود 
تا پیگیری و حل مشکل 
بصورت جدی تر انجام 
شود
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 گرایی: از بچگی سعی کردم متکی به زور 
نباشم

دارنده مدال طلای کشــتی فرنگی در مسابقات جهانی نروژ تاکید کرد فعلا برنامه ای برای 
تغییر وزن ندارد.

محمدرضا گرایی درباره کســب مدال طلای طلای جهان، عنوان کرد: خدا را شکر می کنم 
توانســتم در مســابقات جهانی مدال طلا بگیرم. من سعی می کنم خودم را کنترل کنم و در 
مســابقات خیلی به خودم اســترس ندهم. ما 3 برادر هســتیم و من و محمدعلی توانستیم 
نماینده کشــورمان در المپیک و مسابقات جهانی باشیم. پدر و مادرم عامل اصلی موفقیت ما 

در کشتی بودند. زمانی که دلسرد می شدیم همیشه به ما انگیزه می دادند.
ملی پوش کشــتی فرنگی کشورمان درباره فن هایی که برادرش و خودش می زند، ادامه داد: 
محمدعلی هم فن هایی می زند که باعث جذابیت کشــتی فرنگی شده که همین باعث شده 
نمایندگان کمیته بین المللی المپیک فعلا به فکر حذف کشــتی از المپیک نباشــند. امیدوارم 
در المپیک بعدی هم بتوانیم مردم را خوشــحال کنیم. ما از بچگی ســعی کردیم متکی به 
زور نباشــیم و کشتی گیری فنی باشیم. شرایطی هم مهیا شــد تا این فنون را در مسابقات 

مختلف نشان دهیم.
گرایــی همچنین درباره تغییر وزن خود، یادآور شــد: من قبلا در وزن 7۲ کیلوگرم کشــتی 
می گرفتــم اما از ســال ۲019 به بعد تصمیم گرفتم در وزنی کمتر برای گزینشــی المپیک 
رقابت کنم. بســیار سخت بود چون در آســیا کسی سهمیه نگرفته بود و من توانستم در 67 
کیلوگرم ســهمیه بگیرم. بعد راهی المپیک شدم که طلا گرفتم و یک ماه و نیم بعد هم این 

طلا را در جهانی کسب کردم. 
وی درباره اینکه شــیراز شهر کشتی خیزی شده است، تصریح کرد: یکی از قطب های کشتی 
شیراز است. ما می توانســتیم نماینده های بیشتری داشته باشیم، ده بزرگی انتخابی را واگذار 
کرد در غیر اینصورت نصف نماینده ها شــیرازی بودند. امیدوارم حمایت ها از اســتان فارس 

بیشتر شود.
کشتی گیر طلایی کشورمان در المپیک توکیو درباره تغییر وزن و اینکه چه شد محمدعلی در 
المپیک به مدال نرســید، یادآور شد: فعلا در وزن 67 کیلوگرم می مانم و تغییری برای تغییر 
وزن ندارم. محمدعلی قبل از فینال با کسی که قهرمان جهان بود کشتی داشت. کشتی 5-5 
بود، نماینده اتحادیه جهانی بالاسر هیات ژوری نشست و رای را بعد از اعتراض ما برگرداند. 

ناداوری هایی هست که متاسفانه چون ما کرسی نداریم این اتفاقات رخ می دهد.
گرایی در پاســخ به این ســوال که چگونه با محمدعلی تمرین می کنی و در قدیم تو او را 
بردی یا او تو را برده، خاطرنشان کرد: با هم تمرینات را انجام می دادیم. در یکی از مسابقات 
قهرمانی کشــور در فینال بهم رسیدیم. تا آمدم کشتی بگیرم، کول انداز زد و مرا ضربه فنی 
کرد.ملی پوش وزن 67 کیلوگرم کشــورمان، یادآور شد: در مسابقات جهانی نروژ همه آمده 
بودنــد با تمام توان قهرمان المپیــک را ببرند. من حریف گرجی را قبلا با اختلاف زیاد برده 
بودم اما او آمده بود این مبارزه را پیروز شود که توانستم او را شکست دهم. کشتی گیر ژاپنی 
را برایش یک فن کمر کنار گذاشته بودم، بعد از اینکه اعتراضات وارد نشد توانستم با همان 
فن او را ببرم. گرایی درباره حضور در لیگ، خاطرنشان کرد: من هنوز درباره حضور در لیگ 
تصمیمی نگرفته ام و باید با کادر صحبت کنم چون تازه برگشــته ایم و اســتراحت می کنم. 
کشتی گیران از اقشار ضعیف هستند اما دبیر زحمت زیادی کشیده و باعث رونق لیگ شده اند 
تا منبع درآمدی داشــته باشــیم.وی که با برنامه ورزش و مردم صحبت می کرد درباره بنا و 
فنی که او به کشــتی گیران زده، گفت: یکی دو سالی که کرونا آمده قرنطینه هستیم اما بعد 
از 3 طلای المپیک لندن به 4 طلای جهان رســیدیم و هیمن اتفاق این خوشحالی ها را هم 

دارد. خوشحالم در زمانی کشتی می گیرم که او مربی است. بنا مدیریت بسیار خوبی دارد.

 مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا

 الهلال - پرسپولیس؛ جذاب و حساس مثل فینال
تیم فوتبال پرسپولیس در مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا شنبه شب ساعت ۲1:30 در 

عربستان به مصاف الهلال خواهد رفت.
به گزارش خبرنگار ورزشی خبرگزاری فارس، تیم 
فوتبال پرسپولیس در مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا مجبور است در خانه الهلال 
فینال  اندازه  به  که  مسابقه ای  برود.  میدان  به 
جذابیت و حساسیت دارد. بخصوص اینکه الهلال 
با شکست استقلال به این مرحله رسیده است. 
فکری  محمود  ایرانی  آبی پوشان  باخت  از  بعد 
سرمربی اسبق استقلال مدعی شد که پرسپولیس 
بدهد.  را شکست  الهلال  می توانست  راحتی  به 
حالا این رویارویی اتفاق افتاده اما حمید مطهری 
مربی پرسپولیس می گوید نباید الهلال را یک تیم 
العاده  امکانات فوق  با  معمولی نشان داد. تیمی 
حریف  قطعا  بین المللی  گرانقیمت  ستاره های  و 
خواهد  پرسپولیس  برای  سرسختی  و  قدرتمند 
بود. بخصوص اینکه در حضور طرفدارانش  بازی 

می کند.
حواشی این بازی حساس و مهم از روز چهارشنبه 
آغاز شد، زمانی که پرسپولیس ساعت 10 صبح 

راهی فرودگاه امام خمینی)ره( شد تا به عربستان 
سفر کند اما مجوز پرواز به هواپیمای سرخپوشان 
داده نشد و آنها بعد از ساعت ها معطلی به خانه 
از  پرسپولیس  سرمربی  گل محمدی  برگشتند. 
این شرایط به شدت گلایه کرد. این تنها مشکل 
نبود.  این سفر و مسابقه مهم  برای  پرسپولیس 
خستگی ملی پوشانی مثل وحید امیری و میلاد 
سرلک از دیگر مشکلات اساسی پرسپولیس برای 
بازی با الهلال است بازیکنانی که 90 دقیقه مقابل 
کره جنوبی سه شنبه شب بازی کردند. بخصوص 
امیری که در تیم ملی در دفاع چپ به کار گرفته 
می شود اما در پرسپولیس در فاز هجومی به میدان 
می رود. الهلال تیمی بسیار قدرتمند بخصوص در 
فاز هجومی است و مهاجمان گرانقیمت خارجی 
مثل موسی مارگا و گومیس دارد که از کوچکترین 

فرصت  ها نهایت استفاده را می برند. 
از سویی دیگر پرسپولیس به دلیل آغاز دیرهنگام 
لیگ برتر از شرایط مسابقه به دور است و فقط 
با یک بازی دوستانه مقابل سپاهان خود را برای 
این بازی آماده کرده در حالیکه الهلال در کوران 
مسابقات لیگ عربستان و در اوج آمادگی است. 

پرسپولیس برای شکست دادن الهلال کار بسیار 
سرخپوشان  اگر  داردهرچند  رو  پیش  دشواری 
خودشان را باور داشته باشند و مشکلات حاشیه ای 
را با خود به زمین نبرند و همه آنها را در بیرون 
ورزشگاه جا بگذارند، پیروزی در این مسابقه دور 
از دسترس نخواهد بود. پرسپولیس در سال های 
اخیر دوبار حضور در فینال لیگ قهرمانان را تجربه 
کرده و می تواند با تکیه بر پتانسیل نیروی انسانی 
و دانش فنی مربیان ایرانی خود بار دیگر به یک 

برد بزرگ دست پیدا کند.
باید فوتبالی به الهلال ضربه بزنیم

اینکه  بیان  با  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی 
بازی در زمین الهلال و با حضور هواداران این 
داشته  خوبی  نظم  باید  گفت:  است،  دشوار  تیم 
باشیم و اسیر حواشی و اتفاقات مسابقه نشویم.
به گزارش خبرنگار مهر، یحیی گل محمدی در 
خصوص تقابل پرسپولیس با الهلال عربستان در 
لیگ قهرمانان آسیا گفت: الهلال تیم پرمهره ای 
است و دو تیم کامل دارد. آنها فوتبال مالکانه و 
رو به جلو را انجام می دهند. کار سختی داریم. 
این مسابقه در زمین حریف است و تماشاگران 

هم در ورزشگاه حضور دارند.سرمربی پرسپولیس 
با بیان اینکه الهلال در خط حمله مهره های گران 
قیمت، حرفه ای، سرعتی و سرزن دارد، تاکید کرد: 
داریم  انگیزه  آنقدر  اما  بود  خواهد  بازی سختی 
که بتوانیم دل هواداران را شاد و برای کشور و 
هواداران افتخار کسب کنیم. شاید انگیزه متفاوتی 

نسبت به الهلال داشته باشیم.
گل محمدی تصریح کرد: الهلال هفت بازیکن 
لیگ  برای  را  نفر  چهار  اسم  که  دارد  خارجی 
بازیکن برزیلی  قهرمانان آسیا رد کرده اند. پریرا 
پورتو  از  را  مارگا  می کند.  بازی  مهاجم  پشت 
خیلی  جریمه  محوطه  در  گومیس  و  خریده اند 
خطرناک است. یک مدافع کُره ای هم دارند. باید 

خیلی مراقب اینها باشیم.
وی یادآور شد: باید نظم خوبی هم در دفاع کردن 
و هم زمانی که توپ را در اختیار داریم، داشته 
باشیم. نباید اسیر اتفاقات بازی شویم. جو سختی 
برای بازیکنان ما است و باید خیلی تمرکز داشته 
باشیم. نباید اشتباه تاثیرگذار داشته باشیم و اجازه 
ندهیم اتفاقات و حواشی مسابقه، نتیجه بازی را 
کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس  بزند.سرمربی  رقم 

باید بتوانیم فوتبالی به الهلال ضربه بزنیم. اگر 
نه  باشد  باید فوتبالی  اتفاقی رخ بدهد،  قرار شد 
با  ما  تقابل  پنالتی.  یا  مورد  بی  اخطار  اخراج،  با 
الهلال فینال زودرس آسیا بود ولی باید با تمام 
عملکرد  و  کنیم  استفاده  ایرانی  غیرت  از  وجود 
خوبی داشته باشیم. دعای خیر هواداران پشت سر 
ما است. شخصاً به بازیکنانم امیدوارم چون می 
دانم با تمام وجودشان بازی می کنند.گل محمدی 
که با برنامه ورزش و مردم گفتگو کرده است، در 
خصوص تمدید دو ساله قراردادش با پرسپولیس 
هم گفت: وقتی بدانیم تا سه سال دیگر فرصت 
داریم، برنامه ریزی می کنیم و از جوانها استفاده 
می کنیم و به فکر دو، سه سال بعد هستیم. در 
خورد.سرمربی  خواهد  رقم  خوبی  اتفاقات  آینده 
پرسپولیس در پایان با تاکید بر اینکه مشکلات 
این تیم خیلی زیاد است، اظهار کرد: آقای صدری 
)سرپرست باشگاه( هم تنها است و برای ماندن 
قبول  صدری  اگر  است.  کرده  بزرگی  ریسک 
نمی کرد، شرایط برای نفر بعدی در پرسپولیس 
سخت می شد. او شناخت کافی از وضعیت درونی 

تیم داشت و تصمیم به ماندن گرفت.

511/1هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی  

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئین نامـه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و 
سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظر به دسـتور مواد 1 و 3 و قانـون تعیین تکلیـف وضعیت اراضی و 
سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مصوب 1390/09/۲0 و برابر رای شماره 140060306005004497 
مـورخ 1400/06/07 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتی نیشـابور 
تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض آقـای مرتضـی شـاه آبادی فرزند حسـین نسـبت به ششـدانگ یک 
بـاب مغـازه بـه مسـاحت 56/۲ مترمربـع پلاک شـماره 170 فرعی مجـزی شـده از ۲5 فرعی از 38 
اصلـی واقع در اراضی شـاه پسـند بخـش 1۲ حوزه ثبت ملک نیشـابور خریداری از از مالکین رسـمی 
آقـای حسـین شـاه آبـادی فرزنـد حسـن و محمـد هاشـم نعلبنـدان محـرز گردیـده اسـت. ۲-  رای 
شـماره 140060306005005796 مـورخ 1400/07/۲0 هیـات اول موضوع ماده یـک قانون مذکور 
مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانه و بلامعـارض آقـای محمدابراهیم مشـگانی فرزند 
غضنفـر نسـبت به ششـدانگ یکباب سـاختمان بـه مسـاحت 107/60 مترمربع از پلاک شـماره 13۲ 
فرعـی مجـزی شـده از ۲4 فرعـی از 41 اصلـی واقـع در اراضـی کاظـم آبـاد بخـش 1۲ حـوزه ثبت 
ملـک نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقـای علی ترقـی فرزند محمـد محرز گردیده اسـت. 3- 
رای شـماره 140060306005005798 مـورخ 1400/07/۲0 هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانون 
مذکـور مسـتقر در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفات مالکانـه و بلامعارض آقای شـهرام جاسـبیان فرزند 
شـجاع الـه نسـبت بـه ششـدانگ یکبـاب سـاختمان با کاربـری دامـداری بـه مسـاحت 1108۲/31 
مترمربـع از پـلاک شـماره 84 اصلـی واقـع در اراضی حکیم آبـاد بخش 1۲ حوزه ثبت ملک نیشـابور 
خریـداری از مالـک رسـمی آقـای قربانعلی عربخانـی فرزند علی و محـل مالکیت مشـاعی متقاضی 
محـرز گردیده اسـت. لـذا بموجب ماده 3 قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتی اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 ائین نامـه مربوطه این اگهـی در دونوبت بـه فاصلـه 15 روز از طریق 
ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو ماه 
اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت محـل وقـوع ملک تسـلیم و رسـید اخذ نماینـد معتـرض باید ظرف 
مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتراض مبـادرت بـه تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی محل 
نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محل تحویل دهـد که در این صـورت اقدامات 
ثبـت موکـول بـه ارائـه حکم قطعـی دادگاه اسـت و در صورتی ک اعتـراض در مهلـت قانونی واصل 
نگـردد یـا معتـرض گواهـی تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائـه نکنـد اداره ثبت 
مبـادرت بـه صـدور سـند مالکیت مـی نماید و صدور سـند مالکیت مانـع از مراجعه متضـرر به دادگاه 

نیسـت ./ص. تاریخ انتشـار نوبـت اول 1400/07/۲4 تاریخ انتشـار نوبـت دوم 1400/08/09   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

511/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی 
و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 1400603060۲1001071 هیات اول موضوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی 
ملـک بردسـکن تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی خانـم سـیده خدیجه هاشـمی فرزند سـید 
محمـد به شـماره شناسـنامه 089000763۲ صـادره از مرکزی درششـدانگ اعیان یکباب سـاختمان 
بـا عرصـه وقـف بـه مسـاحت 31/46 متـر مربـع قسـمتی ازپـلاک 805  فرعـی از4 اصلـی واقـع 
درخراسـان رضـوی بخـش 4 بردسـکن خریـداری از مالک رسـمی موقوفه سـید باقر محـرز گردیده 
اسـت. لـذا بـه منظـور اطلاع عموم مراتـب در دو نوبت به فاصلـه 15 روز آگهی می شـود در صورتی 
کـه اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریخ 
انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را به ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، 
ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خود را بـه مراجع قضایـی تقدیم نمایند. 
بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکور و عـدم وصول اعتـراض طبق مقررات سـند مالکیت 
صـادر خواهـد شـد./ ن. تاریخ انتشـار نوبـت اول: 1400/7/7. تاریخ انتشـار نوبـت دوم: 1400/7/۲4

غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن
511/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  بردسکن  
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی 
و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابـر رای شـماره  1400603060۲10005۲۲هیـات  موضـوع 
قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتی 
حـوزه ثبـت ملـک بردسـکن   تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضی آقـای رضا رضایی  بردسـکن  
فرزنـد اکبـر بـه شـماره شناسـنامه 164 صـادره از  بردسـکن در ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان به 
مسـاحت  44/70 مترمربـع   قسـمتی از پـلاک  1875   فرعـی از  4 اصلی واقع در خراسـان رضوی   
بخـش 4حـوزه ثبـت ملـک بردسـکن  خریـداری از محـل مالـک رسـمی آقـای اکبر رضایـی محرز 
گردیـده اسـت. لـذا بـه منظـور اطـلاع عموم مراتـب در دو نوبـت به فاصلـه 15 روز آگهی می شـود 
در صورتـی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند 
از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پـس از اخذ 
رسـید، ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق مقررات سـند 
مالکیـت صـادر خواهـد شـد./ ن. تاریـخ انتشـار نوبـت اول: 1400/7/۲4. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 

1400/8/9
غلامرضا گنج بخش- رئیس ثبت اسناد و املاک بردسکن 

511/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئین نامـه قانون تعیین تکلیـف وضعیت ثبتـی و اراضی و 
سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 140060306003000855- 1400/6/14 هیات  
موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در 
واحـد ثبتـی حـوزه ثبت ملک مشـهد ناحیه یک تصرفـات مالکانـه بلامعارض متقاضی آقای حسـین 
توکلـی زاده فرزنـد مصیـب بـه شـماره شناسـنامه 6 صـادره از  زابـل  در ششـدانگ اعیـان یک باب 
سـاختمان  بـه مسـاحت  50 متـر مربـع پلاک  1743 فرعـی از ۲1  اصلی بخش 9 مشـهد خریداری 
از مالـک رسـمی ، عرصـه متعلـق بـه  آسـتان قـدس رضـوی و اعیـان متعلـق بـه متقاضـی محـرز 
گردیـده اسـت. لـذا بـه منظـور اطـلاع عموم مراتـب در دو نوبـت به فاصلـه 15 روز آگهی می شـود 
در صورتـی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیـت متقاضی اعتراضی داشـته باشـند می توانند 
از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مـدت دو مـاه اعتـراض خود را بـه این اداره تسـلیم و پـس از اخذ 
رسـید، ظـرف مـدت یـک ماه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی تقدیم 
نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مدت مذکـور و عدم وصـول اعتراض طبق مقررات سـند 
مالکیـت صـادر خواهـد شـد. م.الـف۲۲8 تاریـخ انتشـار نوبـت اول1400/7/۲4. تاریـخ انتشـار نوبت 

دوم: 1400/8/10
سید محمد باقر حسینی جهانگیر ـ رئیس ثبت اسناد و املاک  منطقه یک مشهد

آگهی فقدان سند مالکیت
نظـر بـه اینکـه آقـای ابراهیـم افتخـاری فرزنـد غلامعلـی بـه شـماره ملـی 06390449۲1 صـادره 
اسـفراین باسـتناد دو بـرگ استشـهادیه گواهـی شـده دفترخانـه ۲1 اسـفراین منضـم  بـه تقاضـای 
کنبـی جهـت در یافـت سـند مالکیت المثنـی نوبت اول بـه ایـن اداره مراجعه کرده و مدعی هسـتند 
سـند مالکیـت ششـدانگ منـزل پـلاک 1455 فرعـی از پـلاک 63 اصلـی قریـه کریـم  واقـع در 
بخـش 5  حـوزه ثبتـی شهرسـتان اسـفراین بـه ادرس اسـفراین خیابـان طالقانـی 4 بیـن رجایی 17 
و 19 کـه متعلـق بـه خـود ایشـان می باشـد بعلـت جابجایـی منـزل مفقود گردیده اسـت با بررسـی 
دفتـر امـلاک  معلـوم شـده نسـبت بـه مورد ثبـت فوق نـام متقاضـی المثنی ذیـل دفتـر الکترونیک 
شـماره1398۲0307116000334 سـند مالکیـت تـک برگ به سـریال 843836 صادر وسـپس برابر 
نامـه شـماره 139805807151000476-98/09/۲4 شـعبه اجـرای ثبـت اسـناد اسـفراین در قبـال 
۲00 سـکه بهـارآزادی در بازداشـت مـی باشـد و دفتـر امـلاک پیـش از ایـن حکایتی ندارد لـذا تبق 
مـاده 1۲0 آئیـن نامـه قانـون ثبـت مراتـب یـک نوبـت آگهـی می شـود تـا هرکـس مدعـی انجام 
معاملـه نسـبت بـه ملـک مذکـور بـوده و یـا مدعـی وجـود سـند مالکیـت نزد خـود می باشـد ظرف 
مـدت 10روز پـس از انتشـار آگهـی بـه ایـن اداره مراجعه و اعتراض خـود را ضمن ارائه  اصل  سـند 
مالکیـت بـا سـند معامله تسـلیم نمایـد . بدیهی اسـت چنانچه در ظـرف مهلت مقرر اعتراض نرسـد. 
بـا در »صـورت اعتـراض اصـل  سـند مالکیت بـا سـند معامله ارائـه نشـود اداره ثبت طبـق مقررات 

نسـبت به صـدور سـند مالکیـت المثنی اقـدام خواهـد کرد.
اردلان محمدی کوشکی- سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک اسفراین

511/5آگهی فقدان سند مالکیت
نظـر بـه اینکه آقای حسـین روشـندل شـعرباف باسـتناد ۲ بـرگ  فرم استشـهادیه  منضم به فـرم   تعهد  
جهـت دریافـت سـند مالکیـت المثنـی نوبـت اول بـه ایـن اداره مراجعـه  نمـوده و مدعـی اسـت  سـند 
مالکیـت  ششـدانگ  اعیـان یکبـاب منـزل به شـماره پـلاک  7۲71 فرعـی از ۲3۲   – اصلـی بخش 9 
مشـهد  کـه متعلـق بـه نامبرده میباشـد بـه علت  سـهل انگاری  مفقـود گردیده اسـت. با بررسـی  دفتر 
امـلاک،  معلـوم شـد  مالکیـت نامبرده  در ذیل شـماره ثبـت ۲8083 دفتر 174 صفحـه  5۲  بنام محمد 
جعفـر جاودانـی زمانـی ثبـت وسـند  به شـماره چاپـی  814846 صادر گردیده اسـت. سـپس  برابر سـند 
قطعـی 134۲13 مـورخ 1381/0۲/19 دفترخانـه 36 مشـهد بـه نـام آقـای حسـین روشـندل شـعر باف 
منتقـل شـده اسـت  .دفتـر امـلاک بیـش از ایـن حکایتـی نـدارد . لذا به اسـتناد  مـاده  اصلاحـی قانون 
ثبـت ،مراتـب یـک نوبـت آگهـی و متذکر می گردد هرکس نسـبت بـه ملک مـورد آگهی معاملـه انجام 
داده یـا مدعـی وجـود سـند مالکیت نزد خود باشـد بایسـتی ظـرف  مـدت ده روز از تاریخ انتشـار  آگهی 
اعتـراض کتبـی خـود را بـه پیوسـت اصـل سـند مالکیـت یـا سـند معاملـه  بـه ایـن اداره تسـلیم نماید. 
بدیهـی اسـت در صـورت عـدم اعتـراض در مهلت مقـرر و یا وصـول اعتراض بـدون ارائه سـند مالکیت 
یـا سـند معاملـه رسـمی نسـبت به صدور سـند مالکیـت المثنـی و تسـلیم آن بـه متقاضی اقـدام خواهد 

شـد. م.الف 316  
سید محمد باقر حسینی  جهانگیر- کفیل اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک مشهد

511/6آگهی فقدان سند مالکیت
نظـر بـه اینکـه خانـم حمیـرا صادقی روشـتی  بـه اسـتناد دو برگ  فـرم استشـهادیه امضاء شـده منضم 
بـه فـرم   تعهـد  جهـت دریافـت سـند مالکیت المثنـی نوبت اول بـه ایـن اداره مراجعه  نمـوده و مدعی 
اسـت  سـند مالکیـت  ششـدانگ  یـک باب خانه  به شـماره پلاک  صفـر فرعـی از 4554  اصلی بخش  
چهـار مشـهد کـه متعلـق بـه نامبرده میباشـد بـه علت  سـهل انـگاری  مفقود گردیده اسـت. با بررسـی  
دفتـر امـلاک،  معلـوم شـد  مالکیـت نامبـرده  در ذیـل شـماره ثبـت 9979دفتـر 77 صفحـه  337  بنام 
حمیـرا صادقـی روشـتی ثبت وسـند  به شـماره چاپـی  409063 ب 91 صادر گردیده اسـت دفتر املاک 
بیـش از ایـن حکایتـی نـدارد. لـذا به اسـتناد  مـاده 1۲0 اصلاحـی قانون ثبـت ،مراتب یـک نوبت آگهی 
و متذکـر مـی گـردد هرکـس نسـبت بـه ملـک مـورد آگهـی معاملـه انجـام داده یـا مدعـی وجود سـند 
مالکیـت نـزد خـود باشـد بایسـتی ظرف  مـدت ده روز از تاریخ انتشـار  آگهـی اعتراض کتبی خـود را به 
پیوسـت اصل سـند مالکیت یا سـند معامله  رسـمی  به این اداره تسـلیم نماید. بدیهی اسـت در صورت 
عـدم  وصـول اعتـراض در مهلـت مقـرر و یـا وصول اعتـراض بـدون ارائه سـند مالکیت یا سـند معامله 
رسـمی نسـبت بـه صدور سـند مالکیـت المثنی و تسـلیم آن بـه متقاضی اقـدام خواهد شـد. م.الف 315  

سید محمد باقر حسینی  جهانگیر- کفیل اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک مشهد
511/7اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی

اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک  گناباد  
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهـی اصلاحـی  موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیف وضعیـت ثبتی و 
اراضی و سـاختمانهای  فاقد سـند رسـمی . پیرو آگهی های منتشـره قبلی به شمارات 1400/3/۲۲-953 
و 967-1400/04/06 در روزنامـه صبـح امـروز خراسـان  رضـوی و شـمارات 10۲3-1400/03/۲۲ و 
1036-1400/04/06 در روزنامـه اسـکناس ، برابـر رای اصلاحـی  شـماره 140060306013001۲0۲-
1400/06/۲4هیـات  اول   موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقد 
سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک گنابـاد رای صـادره قبلـی به شـرح زیـر اصلاح 
میگـردد:  ششـدانگ یـک قطعـه  باغ  به مسـاحت 91/ ۲374 مترمربع تمامت  پـلاک  ۲13   فرعی )به 
مسـاحت 1938/۲9 متـر مربـع بـه میـزان  17 سـهم که دو سـهم از سـهام مجهول و 15 سـهم دیگر از 
سـهام ثبـت شـده می باشـد( و قسـمتی از پـلاک ۲16 فرعـی ) به مسـاحت 436/6۲ متر مربع از سـهام 
ثبـت شـده ( از 118-اصلـی  واقـع در اراضـی  بهاباد بخش یک حـوزه ثبت ملک گناباد  خریداری شـده   
مـع الواسـطه  از حسـن غلامـزاده  و عبدالکریم جعفریان شـهری و شـهربانو امیری و امیـر امیری و حاج 
اسـماعیل حـاج محمـد و یعقـوب  غلامـزاده  و علـی غلامـزاده، ضمنا مابقی مفـاد رای صـادره و آگهی 
هـای منتشـره قبلـی  کماکمان بـه قوت خود باقیسـت و تغییـری در آن حاصل نگردیده اسـت .لذا بدین 
وسـیله مراتـب در یـک نوبـت  آگهی  چنانچه   شـخص یا  اشـخاصی نسـبت بـه  موارد فـوق اعتراضی 
دارنـد ظـرف مـدت یـک  مـاه  از تاریخ انتشـار فرصت دارنـد اعتراض خـودرا در مراجع قضایـی مطرح و 

رسـید آن را بـه ایـن اداره تحویل نماینـد .تاریخ انتشـار: 1400/7/۲4
سید ضیا الدین مهدوی شهری  ـ رئیس ثبت اسناد و املاک گناباد
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درگاه پرداخت امن

روزنـامه اقتصادی، سیاسی و فرهنگی 
خراسان رضوی و شمالی

صاحب امتیاز و مدیر مسئول :

حسین رفیعی

انتقاد هادی کاظمی از سکوت هنرمندان: تیغ سانسور گریبان 
همه را خواهد گرفت

هـادی کاظمـی، بازیگـر سـریال »قبلـه عالم« کـه پیش از ایـن هم به 
سانسـورهای زیـاد ایـن سـریال اعتـراض کـرده بـود، در پیامی نوشـته 
اسـت: »خـب ایـن هم از سـریال »قبله عالـم«؛ بالاخره پخش سـریال 
متوقـف شـد.« کاظمـی در ادامه ضمن تشـکر از عوامل سـریال »قبله 
عالـم« نوشـته اسـت: مسـأله ای ذهنـم را درگیر کـرده؛ بـا همکارانمان 
درددلـی دارم؛ اینکـه هنرمنـدان و همـکاران عزیزمـان هیچ کدامشـان 
هیچ واکنشـی نسـبت به سانسـورها و حواشـی »قبله عالم« نداشـتند، 
عجیـب بـود. شـاید چـون جـزو هیـچ بانـد و گروهـی نبودیـم، هیـچ 
عکس العملـی نشـان ندادند که البته حق داشـتند. البته دوسـتانی اندک 
هـم بودنـد که پشـت کار درآمدند و کسـانی کـه مغرضانه مثل لـودر از 
رویمان رد شـدند. او در ادامه نوشـته اسـت: اما جالب اسـت بدانید، این 
تیـغ سانسـور گریبـان همه کارهـا را می گیرد؛ دیـر یا زود. یادمان باشـد 
مرگ همیشـه برای همسـایه خوب نیسـت. هـر چند ایـن ضرب المثل 
انـگار در ایـران کار می کنـد. ایـن حجم از بی خیالی نسـبت به محصول 
همکارانتـان فراتـر از خیالـم بـود! و فهمیـدم کـه در ایـن عصـر خودت 
باید گلیمت را از آب بکشـی بیرون و کسـی پشـتت نیسـت، چون همه 
تماشـاگری بودنـد با شـانه های بـالا انداخته، کـه زیر لـب می گفتند به 

مـا چه بـرای ما کـه اتفاقی نیفتـاده.«

نظر تولیت حرم حضرت معصومه درباره خال کوبی ورزشکاران 
ایرانی و سجده محمد صلاح

آیـت الله سـیدمحمد سـعیدی روز پنجشـنبه در دیـدار وزیـر ورزش و 
جوانـان بـا وی، افـزود: برخـی خالکوبـی هـا، آرایـش هـای موی سـر، 
رفتـار و حـرکات و ... کـه امـروز در بیـن ورزشـکاران مشـاهده مـی 
شـود اثـر تبلیغـات فرهنگی تمـدن غرب در بین آنهاسـت و مسـئولان 
فرهنگـی و ورزشـی مـا نیـز بایـد نسـبت بـه بـروز بیرونـی فرهنگ و 
ارزش هـای دینـی در بیـن ورزشـکاران برنامـه ریزی کننـد. امام جمعه 
قـم افـزود: حضـور، رفتـار و شـعارهای تماشـاگران در ورزشـگاه هـا در 
ایـران بایـد متفـاوت از برخی کشـورها باشـد و اصول اخلاقـی و حرفه 
ای بایـد کامـل رعایـت شـود. تولیـت آسـتان مقـدس حضـرت فاطمه 
معصومـه)س( گفـت: محمـد صـلاح بازیکـن مصـری تیـم لیورپـول 
انگلسـتان وقتـی گل می زند به سـجده مـی رود؛ این یـک کار فرهنگی 
تاثیرگـذار در دنیـای ورزش اسـت کـه از عقایـد وی سرچشـمه گرفتـه 

ست. ا

نظر رئیسی درباره هزینه و فایده سفرهای استانی
رئیـس جمهور بـا بیان اینکه برخی می گویند سـفرهای اسـتانی ممکن 
اسـت هزینه هایـی داشـته باشـد، گفـت: اگر مـن بـه اسـتان ها نیایم و 
کارخانـه ای کـه سـیزده سـال معطل بـوده و به ایـن کارخانه سـر نزنم 
چگونـه راه بیفتـد؟ مدیـر در میدان بایـد کار را انجام دهـد اینکه در اتاق 

پشـت میز بنشـینید، نمی شـود باید در میـدان آمد.

لاریجانی از سه ماه قبل و به محض انتخاب رئیسی، از 
مسئولیت خود کناره گیری کرده بود

برخـی نزدیـکان علـی لاریجانـی »مجری توافقنامـه ۲5 سـاله ایران و 
چیـن« از کناره گیـری چندین ماهـه او از این سـمت بـه محض انتخاب 
سـیدابراهیم رئیسـی به عنـوان رئیس دولت سـیزدهم خبر دادنـد، دلیل 
هـم تمرکـز بیشـتر در تصمیـم گیـری ها عنـوان شـد. لاریجانـی بعد 
از آن بیشـتر بـا »دعوت نشـدن«، »سـاکت ماندن« و »دیده نشـدن« و 
در یـک کلام »نبـودن« موردتوجـه قـرار گرفـت تـا اظهارنظـر کـردن 
یـا در جمعـی حضـور یافتـن. او تنهـا در مراسـم تنفیـذ حجت الاسـلام 
و المسـلمین سـیدابراهیم رئیسـی در بیـت رهبـری دیـده شـد. پس از 
آن علـی لاریجانـی منتظـر ماند تا اگر کسـی درگذشـت، پیام تسـلیت 
دهـد یـا از همیـن طریـق در شـادی  دیگران با آنان سـهیم شـود. حالا 
پـس از گذشـت نزدیـک بـه سـه مـاه خبـر می رسـد کـه بـه محـض 
انتخاب سـیدابراهیم رئیسـی و تشـکیل دولت سـیزدهم، اسـتعفای خود 
را از »مجری گـری« قـرارداد ۲5 سـاله بـا چیـن تقدیـم کرده اسـت. در 
توضیـح ایـن اقـدام گفته انـد لاریجانـی خواسـته »دسـت دولـت جدید 
بـرای کارش بـاز باشـد و تصمیم گیری هـا متمرکـز و هماهنـگ اتخـاذ 

شوند.«

پژمانفر، نماینده مجلس: بیش از 60 درصد دانش آموزان به 
روخوانی و روان خوانی قرآن مسلط نیستند

رئیـس فراکسـیون قـرآن و عتـرت مجلس شـورای اسـلامی با اشـاره 
بـه ضعف هـای موجـود در نظـام آموزشـی برای آمـوزش قـرآن گفت: 
متأسـفانه در بخشـی  از برنامه ریزی هـا و فعالیت هـای حوزه آموزشـی و 
پرورشـی در رابطـه بـا قرآن ضعیف عمـل کرده ایم. اینکـه در دوران 1۲ 
سـال تحصیل یـک دانش آموز تنها 7۲0 سـاعت برنامـه و تلاوت قرآن 
در نظـر گرفتـه شـود؛ امـا بیـش از 60 درصـد دانش آمـوزان روخوانی و 
روان خوانـی قـرآن را ندانند، ضعف نظام آموزشـی، آمـوزش و پرورش و 

برنامه ریـزان قرآنـی مـا را نشـان می دهد.

آقاتهرانی: نظرات مردم در خصوص طرح صیانت را قبول 
داریم اما محکم پای کار خود ایستاده ایم

رییـس کمیسـیون فرهنگـی مجلس شـورای اسـلامی، طـرح جمعیت 
و تعالـی خانـواده را از طرح هـای مهـم کمیسـیون فرهنگـی مجلـس 
یازدهـم برشـمرد و گفـت: ایـن طـرح نیـز پس از سـاعت ها بررسـی و 
تدویـن، آماده شـده اسـت و تا پایان هفتـه طرح نهایی و ارائه می شـود. 
حجت الاسـلام مرتضـی آقاتهرانـی روز پنجشـنبه در نشسـت شـورای 
فرهنـگ عمومی این اسـتان که بـا حضور رییس و اعضای کمیسـیون 
فرهنگـی مجلـس شـورای اسـلامی و دبیـر شـورای فرهنـگ عمومی 
کشـور برگزار شـد، بـا بیان اینکه سـبک زندگـی غربی، کشـور را نابود 
می کنـد، اظهـار داشـت: فرهنـگ مـا هیـچ گونه سـنخیتی بـا فرهنگ 
غربـی نـدارد، از همیـن  روی، بـرای حفـظ نظام و کشـور باید بـه حوزه 

فرهنـگ اسـلامی بیـش از گذشـته بهـا داد شـود. وی تصویـب طـرح 
صیانـت از فضـای مجـازی را اقدامی اصولی و درسـت دانسـت و گفت: 
اینکـه عـده ای بـا آن مخالفت می کنند، به سـبب این اسـت کـه منافع 
مالـی آنهـا بـه خطـر افتـاده اسـت. آقاتهرانـی افـزود: نظرات مـردم در 
خصـوص طـرح صیانـت از فضای مجـازی را قبول داریم امـا چون باور 
داریـم ایـن طرح اصولی و درسـت اسـت، بایـد محکم پای آن ایسـتاد.

رئیسی: پیام بنای تخت جمشید خطاب به ستمگران این 
است که ببینند، سرنوشت کسانی که به مردم ظلم می کنند، 

چیست
رئیـس جمهـور گفـت: بناهـا و مواریـث تاریخـی نظیـر تخت جمشـید 
نشـان از هنـر والای ایرانیـان از سـده های گذشـته دارد کـه امـروز بـا 
گذشـت قرن هـای متمـادی همچنـان مایـه حیـرت و سـتایش اسـت. 
حجت الاسـلام و المسـلمین سـید ابراهیم رئیسی پنج شـنبه ۲۲ مهرماه 
در ادامـه سـفر یـک روزه خـود بـه اسـتان فـارس از مجموعـه تاریخی 
تخـت جمشـید بازدیـد کـرد. او در حاشـیه ایـن بازدیـد بیان کـرد: یک 
پیـام بنـای تخت جمشـید خطـاب به سـتمگران این اسـت کـه ببینند 
سرنوشـت کسـانی که به مـردم ظلم می کننـد، چیسـت. رئیس جمهور 
در بازدیـد از مجموعـه تاریخـی تخـت جمشـید بـا جمعـی از مـردم و 
بازدیدکننـدگان حاضر نیـز صمیمانه گفت وگو کرد. رئیسـی همچنین با 
کارشناسـان مرمت آثار باسـتانی در محوطه تاریخی تخت جمشـید نیز 
گفت وگـو و بـا توضیحـات آنهـا از جزئیـات ترمیم بخش هـای مختلف 

ایـن اثر باسـتانی ارزشـمند، مطلع شـد.

رئیس اتاق ایران: سهم کشور از اقتصاد جهانی نسبت به 
چهل سال قبل نصف شده

غلامحسـین شـافعی رئیـس اتـاق ایـران گفـت: در کشـور دیدگاه های 
واقع گرایانـه ای در مـورد خودکفایـی و حمایـت از تولیـد داخـل وجـود 
نـدارد. همیـن موضوع باعث شـده، سـهم کشـور مـا از اقتصـاد جهانی 
نسـبت بـه چهـل سـال قبـل نصـف شـود و جایـگاه ایـران در انتهای 

زنجیره ارزش آسـیا باشـد.

واکنش پلیس به ویدیوی رفتار نامناسب با یک خانم: با 
ماموران متخلف برخورد انضباطی شد

به دنبال انتشـار ویدیویی در فضای مجازی از برخورد نامناسـب گشـت 
امنیـت اخلاقـی بـا یـک زن، رییـس پلیـس امنیـت عمومـی پایتخت 
از برخـورد بـا مامـوران خاطـی در ایـن ماجـرا خبـر داد. سـرهنگ پیام 
کاویانـی در واکنـش بـه انتشـار ایـن ویدیـو بـا تاکیـد بر اینکـه پلیس 
برخـورد خـارج از ضوابـط را نمـی پذیرد، گفـت: این گونـه برخوردهای 
خـارج از ضوابـط را نمـی پذیریـم و در ایـن ماموریـت نیـز برخـورد 

نامناسـب و خـارج از ضوابـط ماموران به هبچ عنوان قابل قبول نیسـت. 
وی ادامه داد: بررسـی های لازم در این خصوص انجام شـده اسـت و با 
مامـوران متخلـف برخورد انضباطی شـد. گفتنی اسـت در روزهای اخیر 
ویدیویـی از برخـورد نامناسـب ماموران گشـت امنیت اخلاقـی پلیس با 

زنـی در فضـای مجـازی بحث برانگیز شـده اسـت.

آیت الله علوی گرگانی: ورزش زنان نباید به نحوی باشد که 
موجب اختلاط با نامحرم باشد

آیـت الله سـیدمحمدعلی علـوی گرگانـی از مراجع تقلید گفـت: ورزش 
زنـان در کشـور نبایـد بـه نحوی باشـد کـه موجـب اختلاط بـا نامحرم 
باشـد و وزارت ورزش و جوانـان بایـد مراکـز اختصاصـی بـرای ورزش 
بانـوان احداث کند. این مرجع تقلید روز پنجشـنبه در دیـدار وزیر ورزش 
و جوانـان بـا وی، افـزود: ورزش بانـوان در ایـران بایـد بـدون نیـاز بـه 
آقایـان بایـد بـه سـمت خودکفایی و اسـتقلال حرکـت کنـد. وی ادامه 
داد: وزارت ورزش و جوانـان اقداماتـی انجـام دهـد کـه ورزش وسـیله 
توجه به خداوند باشـد و برخی رفتارهای احتمالی موجب سـوء اسـتفاده 
دشـمنان قـرار نگیـرد. آیت الله علـوی گرگانی گفت: ایـران باید الگوی 
کشـورهای اسـلامی در دنیـا باشـد و از ایـن نظر بروز برخـی صحنه ها 

و تصاویـر مورد تایید نیسـت.

ایران حمله تروریستی در قندهار را محکوم کرد
 وزارت امـور خارجـه ایـران با صـدور بیانیه ای جنایت تروریسـتی 

امـروز حملـه به مسـجد شـیعیان قندهار را محکـوم کرد.
بـه گـزارش تابنـاک، در این بیانیه آمده اسـت: جمهوری اسـلامی 
ایـران اطمینان دارد خواهران و برادران مسـلمان ما در افغانسـتان 
بـا همدلـی و هـم فکری و تشـریک مسـاعی بـا یکدیگـر توطئه 

هـای تفرقـه افکنانه دشـمنان خـود را ناکام خواهند گذاشـت.
متن این بیانیه به شرح زیر است :

بسم الله الرحمن الرحیم
انالله و انا الیه الراجعون

آسـتین  از  مسـلمین  و  اسـلام  دشـمنان  دسـت  دیگـر  بـار 
تروریسـت های جنایتـکار تکفیـری بیـرون آمـد و جمعـی دیگر از 
مـردم مظلوم افغانسـتان را در حـال برگزاری نمـاز جمعه به خاک 

و خـون کشـید.
وزارت امـور خارجـه جمهـوری اسـلامی ایـران حمله تروریسـتی 
موجـب  کـه  قندهـار  فاطمیـه  مسـجد  بـه  تکفیـری  کـوردلان 
شـهادت و جراحـت جمـع کثیـری از شـرکت کننـدگان در نمـاز 
جمعـه گردیـد را بـه شـدت محکـوم می کنـد و ضمن تسـلیت به 
خانـواده هـای محترم شـهداء و مردم عزیز افغانسـتان، و با آرزوی 

صبـر و اجـر بـرای بازمانـدگان قربانیـان و شـفای عاجـل بـرای 
مجروحیـن ایـن جنایـت ضـد بشـری، بار دیگر نسـبت بـه توطئه 
هـای تفرقـه افکنانه دشـمنان امت اسـلام هشـدار داده و بر لزوم 
وحـدت و یکپارچگـی شـیعه و سـنی و نفـی خشـونت و افراطـی 

گـری بـا نـام اسـلام تاکیـد می کند.
ایـن حادثـه دلخـراش، و حوادث تاسـف بار گذشـته از جمله حمله 
قبلـی بـه نمازگـزاران در قنـدوز، ضـرورت افزایـش مراقبت هـا و 
مضاعـف نمـودن حفاظت از مراکز مذهبی شـیعه و سـنی و سـایر 

تجمعـات در افغانسـتان را بیـش از پیش روشـن می سـازد.
بـرادران  و  خواهـران  دارد  اطمینـان  ایـران  اسـلامی  جمهـوری 
مسـلمان مـا در افغانسـتان بـا همدلـی و هـم فکـری و تشـریک 
مسـاعی بـا یکدیگـر توطئه هـای تفرقـه افکنانه دشـمنان خود را 

نـاکام خواهنـد گذاشـت.

پاسخ ارمنستان به گزافه گویی علی اف علیه ایران
نخسـت وزیر ارمنسـتان اتهامـات تـازه رئیـس جمهـور آذربایجان 

علیـه ایـران و ارمنسـتان را تکذیـب کرد.
بـه گـزارش تابنـاک بـه نقـل از خبرگـزاری اسـپوتنیک، نیکـول 
پاشـینیان، نخسـت وزیـر ارمنسـتان، ادعاهـای اخیـر الهـام علـی 
اف، رئیـس جمهـور آذربایجـان را تکذیـب کـرد. علـی اف امـروز 
در جلسـه شـورای سـران کشورهای مسـتقل مشـترک المنافع در 
قالـب یـک کنفرانـس ویدئویـی ادعـا کـرده بـود: »ارمنسـتان به 
مدت 30 سـال بـا تبانی ایران از مناطق اشـغالی قبلـی آذربایجان 

بـرای قاچـاق مـواد مخـدر بـه اروپـا اسـتفاده می کرد.«
رئیـس جمهـور آذربایجـان همچنیـن مدعـی شـده بـود: افزایش 
شـدید حجـم هروئیـن توقیف شـده پـس از کنتـرل آذربایجان بر 

تعـدادی از مناطـق اشـغالی، حاکـی از ایـن امر اسـت.
نیکـول پاشـینیان، نخسـت وزیـر ارمنسـتان در ایـن بـاره گفـت: 
می خواهـم خاطرنشـان کنـم کـه مـا بطـور بسـیار تنگاتنـگ بـا 
نهادهـای انتظامـی ایـران همـکاری کـرده و بـه شـکل بسـیار 
موثـری بـا قاچـاق مـواد مخـدر مبـارزه می کنیـم. مـن همچنین 
نـاکام  میـزان  بـه خوبـی  کـه  کنـم  ارائـه  را  ارقامـی  می توانـم 
گذاشـتن عملیـات قاچـاق مـواد مخـدر و کشـف و ضبـط مـواد 
مخـدر را نشـان مـی دهند.بـر اسـاس برآوردهـای او، حجـم مواد 
مخدر کشـف شـده سـه تا چهار برابر و حتی بیشـتر شـده اسـت.
پاشـینیان افـزود: این نشـان می دهد کـه نیروهـای انتظامی ایران 
و ارمنسـتان همـکاری تنگاتنگـی داشـته و بـه طـور موثـری بـا 

قاچـاق مـواد مخدر مبـارزه مـی کنند.
منبع: تابناک
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